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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETİYE ÇIKARIYORUZKamufle olarak 
geliyorlarKa

ra
ca

su
: 

n İstanbul Valisi Davut Gül geride 
bıraktığımız hafta sonunda medya 
temsilcileri ile bir buluşma gerçekleş-
tirdi.  Buluşmanın gündem madde-
lerinden biri de İstanbul’daki yabancı 
sorunuydu. Vali Gül,“ Bizim göç 
politikamız merhamet eksenli, adalet 
eksenli. Kimseye zulüm de etmiyoruz 

kimsenin burada başıboş dolaşmasına 
da izin vermiyoruz. Kısa süre içinde 
düzensiz göç İstanbul'un gündeminden 
çıkacak. Suça karışan her yabancıyı 
gözünün yaşına bakmadan sınır dışı 
edeceğiz" ifadelerini kullandı. Ticaret 
için izin alan ama faaliyette bulunma-
yanlarında gönderileceğini söyledi. 

GÜL : DÜZENSİZ 
GÖÇ İSTANBUL’UN 
GÜNDEMİNDEN 
ÇIKACAK

n 2022 yılının son 
aylarındaki verilere 
göre İstanbul’un 10 
ilçesinde yabancı-
ların ilçe nüfusuna 
oranı %25’i buldu ve 
söz konusu ilçelerde 
yabancıya oturum 
izinleri kapatıldı. Bu 
ilçeler Avcılar, Bağcılar, 
Bahçelievler, Başakşe-
hir, Esenler, Esenyurt, 
Fatih, Küçükçekmece, 
Sultangazi ve Zeytin-
burnu oldu. Vatandaş-

lık almış yabancılar da 
bu istatistikte yer almı-
yor. İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu defaten 2,5 
milyon kayıtlı yabancı 
olduğunu söylemişti. 
Göç İdaresi İmamoğ-
lu’nu yalanlayarak  
İstanbul’da 1 milyon 
294 bin 124 kayıtlı 
yabancı var dedi. Fakat  
sadece oturum iznine 
kapatılan 10 ilçede 1 
milyon 466 bin’den 
fazla yabancı var.

İstanbul Valisi Davut Gül 
geride bıraktığımız hafta 
sonunda, düzensiz göçün 

İstanbul’un gündemin-
den çıkacağını söylemiş-
ti. Konu hakkında görüş-

lerine başvurduğumuz 
“Sessiz İstila” filmlerinin 

yapımcısı gazeteci Hande 
Karacasu sorunun sadece 

kaçaklar ve sığınmacılar 
olmadığını söyledi. İMAMOĞLU’NU YALANLARKEN 

TUTARSIZLIK
YAPTILAR

KARACASU: YOĞUN BİR
ŞEKİLDE GELİYORLAR

CHP Başakşehir’e 
CHP Başakşehir İlçe Baş-
kan aday adayı Beyzade 
Kayabaşı, ‘Siyaset Yaşam’ 
programında Yaşam Med-
ya Yönetim Kurulu Başkanı 
Celal Karaali’ye konuk 
oldu. Karaali’nin adaylık 
süreci, gelecek planlama-
ları ve parti içindeki deği-
şimler hakkındaki soruları 
Kayabaşı cevapladı.

SAYFA 9’DA

Küçükçekmece’ye dört dörtlük

‘Gençlik Merkezi’
Küçükçekmece 

Belediyesi, gençlere 
sanattan, spora, eğitim-

den, sosyal yaşama pek çok 
alanda hizmet verecek olan 

gençlik merkezinin açılı-
şını gerçekleştirdi.

SAYFA 12’DE

12 Eylül 1980’den
sonra bir ilk: 

Toplu İş Sözleşmesi 

SAYFA 8’TE

SAYFA 3’TE

n Konuyu ‘Sessiz 
İstila’ filmlerinin 
yapımcısı Gazeteci 
Hande Karacasu’ya 
sorduk. Karacasu, 
“İstanbul’daki Arap 
nüfusunu artık sayı ile 
kontrol edebilmek ya 
da belirleyebilmek çok 
zor. Doğum oranlarını 
vs. düşününce şuanda 
2,5 milyon olabilmesi 
mümkün değil. Çünkü 
yoğun biçimde geliyor-
lar. Ortadoğu ülkelerin-
den gelen yoğun Arap 
nüfusu var. İstisnai 

vatandaşlık alanlar, 
mülkleşme yoluyla ge-
lenler bunları bu Arap 
nüfus arasında görmek 
mümkün değil. Artık 
Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşı olarak kayda 
girmişler. Bizim sessiz 
istila dememizin sebebi 
de bu aslında. Yani 
kamufle bir biçimde ge-
liyorlar. Sessiz bir işgal 
var. O yüzden sessiz 
istila dedik.” dedi.

 TAYFUN ERCAN- SÜLEY-
MAN ÇAY/ 

KENT YAŞAM

Kültür ve Sanat kenti
Büyükçekmece’de 

uluslararası festival
SAYFA 2’DE

Cihan İlim Yeşildağ, ‘Güçlü örgüt güçlü 
Kağıthane için yeniden adayım’ dedi
n Cumhuriyet Halk Partisi Kağıthane İlçe 

Başkanı Cihan İlim Yeşildağ, ilçe kongresinde 
başkanlığa aday olduğunu açıkladı. Partimizi 
Türkiye ve Kağıthane’de iktidar yapmak için 
dün olduğu gibi bugün ve gelecekte mücade-
le etmekten asla vazgeçmeyeceklerini belir-
ten Yeşildağ, ‘Başta Genel Başkanımız Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu olmak üzere partimizin 
tüm kadroları, vatandaşlarımızın yaşadıkları 
sorunlar karşısında çözüm üretmek için can-
la başla çalışırken birilerinin oturduğu yerde 
partimizi dizayn etmesine asla izin vermeye-
ceğiz’ dedi. n 5’TE

100’üncü Yıl Parkı

Atıl alandan
dört dörtlük

projeye; 

Maltepe Belediyesi, 
bir ilke imza atarak atıl 
durumda olan alt geçit 
alanını parka dönüş-
türerek örnek olmaya 
devam ediyor. n 5’TE

Genç: Kerbela
şehitlerine göz 
yaşı dökmek 
yetmez SAYFA 6’DA

Geleneksel festival, kültür
ve lezzet şölenine dönüştü

SİLİVRİ

SA
YF

A 
2’

DE

Tarihi Rami Kışlası 
yok pahasına satılıyorSA

YF
A 

8’
DE

yeni nesil 
yönetim 
anlayışı
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Büyükçekmece Belediyesi, 
dünyaya barış köprüsü oluşturma-
ya devam ediyor. 24. Uluslararası 
İstanbul Büyükçekmece Kültür ve 
Sanat Festivali, 26 Temmuz tarihin-
de Büyükçekmece’de coşkuyla dü-
zenlendi. Cumhuriyet’in 100’üncü 
yılı nedeniyle bu yıl ayrı öneme 
sahip olan festivale 100 ülkeden 
1550 kültür – sanat elçisi katıldı. 
Festivalde İrem Derici, Koray Avcı ve 
Ekin Uzunlar’ın verdiği konserlerse 
dinleyenleri büyüledi. Ayrıca düzen-
lenen kültür ve sanat yarışmaların-
da performanslar dikkat çekerken 
festival boyunca dereceye girenler 
ise ödüllendirildi.    
AKGÜN: “SANAT VE KÜLTÜR
BOLLUĞU OLDU”

Açılışta konuşan Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
“Bu festivalde sadece halk dansları 
veya heykel yoktu. Aynı zamanda 
dünyanın 100 ülkesinden gelen el 
sanatları atölyesi, workshopları 
vardı. Çocuk sevgisi, çocuklarla 
ilgili temalar, dünyanın en tanın-
mış kukla sanatçıları Büyükçekme-
ce'deydi. Hem yapıyorlar hem icra 
ediyorlar. İnanılmaz kültür zengin-
liği var. 24’üncü Uluslararası İstan-
bul Büyükçekmece Kültür ve Sanat 
festivalinde muhteşem bir sanat ve 
kültür bolluğu vardı.”
DERECEYE GİRENLER
ÖDÜLLERİNİ ALDI

Uluslararası Güler Ertan Fotoğraf 
Yarışması ve Uluslararası Altın-
köprü Halk Dansları Yarışması’nda 
renkli görüntülere sahne oldu. 35 
ülkeden 1277 fotoğraf sanatçısı 
4730 eser ile katılanlar arasında 
dereceye giren fotoğrafçılara ödül-
leri verildi. Uluslararası Altınköprü 
Halk Dansları Yarışması’na bu sene 
25 ülkenin halk dansları ekiple-
ri ülkelerini en iyi şekilde temsil 
etmek için muhteşem performans-
lara imza atarken, dereceye girenler 
ödüllerini aldı. 
SERGİLER’DE GÜZEL GÖRÜNTÜLER

Festival boyunca Türkiye’nin 
Dünyaca tanınmış müzisyenlerin-
den olan Okay Temiz’in “Ritmin 
100’ü Enstrüman Sergisi, ” Tenzile 
Güler’in ‘’Nazif’in Düğmeleri’’ ser-
gisi ve Fikret Doğan, ağaç kütükleri 
ve dallarına yeniden hayat verdiği 
çalışmalarını “Ardıç’ın Gizemi” 

sergileri ziyaretçilerle buluştu.  
FESTİVALDE BİRÇOK
ÜNLÜ SAHNE ALDI

Uluslararası İstanbul Büyükçek-
mece Kültür ve Sanat Festivali’nin 
ücretsiz konserlerinden ilki İrem 
Derici ile başladı. Daha sonraki 
günlerde Koray Avcı, Ekin Uzunlar 
ve Yaşar sevilen şarkılarını festiva-
le gelen izleyicilere okudu. Ayrıca 
ünlü Talk Show sunucusu Kaan Sek-
ban’da festivalde sahne aldı. Arzu 
Öztürk konseri, Halk dans gösteri-
leri, Bıharı Band Maceristan müzik 
grubu gösterisi, Özgür Çakıroğlu 
konseri, Çılgın Metin ve Bihari kon-
seri, Emrah İzoğlu konseri, Grup 
Karışık konseri, Utku Murak Korkan 
konseri, Aytekin Değirmenci kon-
seri, Ahmet Yiğit konseri, Mehmet 
Orhan Konseri, Maske Orkestrası 
konseri, Uğur Yılmaz konseri, Grup 
Morpheus konseri, Erk Brother Ha-
kan Erk halk dans gösterileri ve Ni-
lay Uymaz konseri gibi sahne alan 
sanatçılarda festivale renk kattı. 
MACAR DANS GRUBUNDAN 
İZMİR MARŞI 

Uluslararası İstanbul Büyükçek-
mece Kültür ve Sanat Festivali’ne 
katılan Macaristan Halk Dansları 
Grubu yarışmanın ve Cumhuri-
yet’in 100 Yılına yakışır bir hareket 
yaptı. Türkçe okudukları “İzmir 
Marşı” ile amfi tiyatroyu dolduran 
binlerce izleyici tarafından ayakta 
alkışlandı.
BAŞARI VE ONUR ÖDÜLÜ
SAHİPLERİNİ BULDU

Kültür ve Sanat Festivali’nde bu 
yıl “Kültür ve Sanatta Yaşam Boyu 
Başarı Ödülü” Melek Baykal’a, “Ya-

şam Boyu Onur Ödülü” ise Levent 
Tamere verildi.
DEPREM KAHRAMANLARINA ÖDÜL 

Festivalde, 6 Şubat’ta meydana 
gelen Kahramanmaraş merkezli 2 
depremden hemen sonra Hatay’da 
arama kurtarma çalışmalarında Ma-
caristan’ın Obuda kentinden gelen 
ekibinin içinde yer alan Tigi isimli 
köpek ve Büyükçekmece Belediyesi 
Arama Kurtarma Timi’nin köpeği 
Petra’ya kahramanlık madalyası 
takdim edildi. 
MUHTEŞEM FİNAL

100 ülkeden 1550 kültür-sanat 
elçisinin katımıyla 26 Temmuz 
tarihinde kapılarını açan 24. Ulus-
lararası İstanbul Büyükçekmece 
Kültür ve Sanat Festivali görkemli 
bir sahne şovu ile son buldu.

Dünyanın dört bir yanından 
gelen ülkelerin dans gruplarının 
kıyasıya mücadele ettiği Uluslarara-
sı Altınköprü Halk Dansları Yarış-
ması’nda jüri Bulgaristan’ı birinci, 
Şili’yi ikinci, Güney Afrika’yı ise 
üçüncü olarak seçti.
BİRİNCİLİK BULGARİSTAN’IN

Final gecesinde sahnelenen 
Uluslararası Altınköprü Halk Dans-
ları ortak projesi olan “Yüzyılın 
Destanı” kapanış özel gösterisi amfi 
tiyatroyu dolduran binlerce izleyici 
tarafından büyük beğeni topladı. 
Gösterinin ardından Uluslararası Al-
tınköprü Halk Dansları Yarışması’n-
da kıyasıya mücadele eden ülkelerin 
ödül törenine geçildi. Ülkelerin 
dans gruplarının kıyasıya mücadele 
ettiği Uluslararası Altınköprü Halk 
Dansları Yarışması’nda Bulgaristan 
birinci seçildi, Şili’yi ikinci, Güney 
Afrika’yı ise üçüncü oldu.

Kültür ve Sanat kenti
Büyükçekmece’de 
uluslararası festival

24’üncü defa kapıla-
rını açan Uluslararası 
İstanbul Büyükçekme-
ce Kültür ve Sanat Fes-
tivali Cumhuriyet’in 
100’üncü yılı nedeniy-
le bu yıl 100 ülkeden 
1550 kültür – sanat 
elçisinin katılımıyla 
gerçekleşti. 

Silivri Belediyesi, ilçede 
yetiştirilen doğan ürünleri tüm 
Türkiye’ye tanıtmak ve Siliv-
ri’nin geleneklerini yaşatmak 
adına düzenlediği festivallere 
hız kesmeden devam ediyor. 
Silivri Belediyesi tarafından 
düzenlenen 11. Selimpaşa 
Topatan Kavunu ve Bamya 
Festivali, büyük bir coşkuyla 
gerçekleştirildi. 
EN LEZZETLİ ÜRÜNLER
ÖDÜLLENDİRİLDİ

Festival kapsamında gerçek-
leştirilen en iyi kavun, en iyi 
bamya üretimi ve en iyi bamya 
yemeği yarışmaları büyük 
çekişmeye sahne oldu. Yarış-
maların kazananlarına ödülleri 
sahnede takdim edildi. En iyi 
kavun ve en iyi bamya üretimi 
yarışmalarının birincileri tam 
altın, ikincileri yarım altın, 
üçüncüleri de çeyrek altın 
ile ödüllendirildi. En lezzetli 
bamya yemeği yarışmasının 
birincisi gram altın, ikincisi 
yarım gram altın, üçüncüsü 
ise çeyrek gram altın ödülü 
kazandı. En lezzetli bamya 
yemeği yarışmasında birinci 
Alper Temiz, ikinci Enise Töre, 
üçüncü ise Meryem Özdemir 
oldu. Yarışmacılara ödülleri Be-
lediye Meclis Üyesi Ömer Tekin, 
Selimpaşa Mahallesi Muhtarı 
Hasip Önal ve Selimpaşa Koo-
peratif Başkanı Mustafa Özgür 
tarafından verildi. En iyi bam-
ya üretimi yarışmasında birinci 
Sebahattin Demirel, ikinci 
Türkan Dişisağlam, üçüncü ise 
Melek Demirci oldu. Yarışmacı-
lara ödülleri İlçe Tarım Müdürü 
Nuri Ertuğrul, Belediye Meclis 
Üyesi Ömer Tekin ve Selimpaşa 
Mahallesi Muhtarı Hasip Önal 
tarafından takdim edildi. En 
iyi kavun yarışmasında birinci 

Serdar Demirel, ikinci İbrahim 
Erkan, üçüncü Sergen Gönül 
oldu. Yarışmacılara ödülleri 
Belediye Meclis Üyesi Gökan 
Dirik, Belediye Meclis Üyesi 
Celalettin Yazıcı ve Silivri Esnaf 
ve Sanatkârlar Odası Başkanı 
Nuray Koçer tarafından verildi. 
Dereceye giren tüm yarışmacı-
lara ayrıca, Silivri Ziraat Odası 
Başkanı Sabri Özer ve yönetim 
kurulu üyeleri tarafından para 
ödülü verildi. Halk oyunları-
nın teşekkür çiçeğini ise MHP 
Silivri İlçe Başkanı Zafer Yalçın 
takdim etti.
YILMAZ: YEPYENİ PROJELER 
İÇİN BİZLERLE KOŞMAYA VAR 
MISINIZ?

Festivalde konuşan Siliv-
ri Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, “11.’sini kutlamakta 
olduğumuz Selimpaşa Topatan 
Kavunu ve Bamya Festivalimiz-
de bir kez daha sizlerle el ele, 
omuz omuza, gönül gönüle 
olmaktan büyük bahtiyarlık 
duyuyorum. 4 yıl çok hızlı 
geçmiş ama Selimpaşa’mı-
za da oldukça değer katmış. 
Göreve geldiğimiz günden beri 
her daim bütüncül bir yöne-
tim anlayışından bahsettik. 
Silivri’nin sadece merkezden 
ibaret olmadığını, bu şehrin 
güzel insanlarının her şeyin en 
iyisine layık olduğunu söyledik. 
İşte bu anlayışımızın bir teza-
hürü olan Selimpaşa örneğini 
sizlerin takdirlerine sunuyoruz. 
Esnafımız, çiftçimiz, kadınları-
mız ve gençlerimiz için sosyal ve 
üretken belediyecilik anlayışını 
yaygınlaştırmak, sizlere çok 
daha iyi imkânlar sunmak için 
gece gündüz demeden çalıştık, 
çalışmaya da devam ediyoruz. 
Bugün; Güzel Sanatlar Akade-
misinden Eğitim Akademisine, 

Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Projesinden Teknopark proje-
sine, Sosyal Hizmetler Mü-
dürlüğünden Yeşilay Danışma 
Merkezine, çevre dostu modern 
Kapalı Pazar yerinden Atık 
Getirme Merkezine, altyapıdan 
üstyapıya, imar planlarından 
çevre düzenlemelerine, parklar-
dan spor alanlarına, plajlardan 
sosyal alanlara kadar birçok ilki 
Selimpaşa’mıza yaşattık. 

Silivri’nin her köşesinde 
yaşayan kıymetli hemşehrileri-
mizle yol yürüdük, çok koştuk 
ama hiç yorulmadık. Şimdi 
çıktığımız her yolu bizlerle 
paylaşan siz değerli Selimpa-
şalılara buradan sormak ve 
yüksek bir sesle cevaplarınızı 
duymak istiyorum. Selimpa-
şa’nın geleceğini şekillendire-
cek yepyeni projeler için bizlerle 
koşmaya var mısınız? Daha 
büyük hedeflere, daha büyük 
ufuklara yelken açmaya hazır 
mısınız? Bu kardeşiniz de gece-
sini gündüzünü, emeğini, alın 
terini sizlere feda etmek için, 
hizmetkârınız olmaya devam 
etmek için yürekten hazır. Öy-
leyse Selimpaşa hazır, öyleyse 
biz hazırız! Selimpaşa’mıza 
kazandıracağımız nice eserin 
temel atmalarından açılış tö-
renlerine daha birçok organi-
zasyonda kucaklaşacağımızı en 
kalbi duygularımla biliyorum. 
Bu duygu ve düşüncelerle, 11. 
Selimpaşa Topatan Kavunu ve 
Bamya Festivalimizin hayırlı 
olmasını diliyorum.” dedi.

Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz konser sırasında 
sanatçı Deniz Seki’ye Selim-
paşa’nın Topatan Kavunu ve 
Bamyasını takdim etti. Festival 
konser programının ardından 
sona erdi. KENT YAŞAM 

HABER MERKEZİ

Geleneksel festival,
kültür ve lezzet

şölenine dönüştü
Silivri Belediyesi tarafından düzenlenen 11. Selimpaşa Topatan 

Kavunu ve Bamya Festivali’nde büyük coşku yaşandı. 
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ZAYİ - Geçici Koruma belgesini kaybettim. 
HÜKÜMSÜZDÜR. Ahmad Wes

İstanbul Valisi Davut Gül ge-
ride bıraktığımız hafta sonunda 
medya temsilcileri ile bir buluş-
ma gerçekleştirdi.  Buluşmanın 
gündem maddelerinden biri de 
gündem İstanbul’daki yabancı 
sorunuydu. Vali Gül, “ Kısa süre 
içinde düzensiz göç İstanbul'un 
gündeminden çıkacak. Suça karı-
şan her yabancıyı gözünün yaşı-
na bakmadan sınır dışı edeceğiz" 
ifadelerini kullandı. Bu sözler 
adeta düzenli  ve sistemli göçün 
devlet politikası olarak devam 
edebileceğinin sinyaliydi. 
PEKİ YABANCILAR AYAKLANIRSA? 
FRANSA BİR ÖRNEK 

Oysa ki İstanbul’un en önemli 
sorunu Türk vatandaşları ile dahi 
şişmiş olması. Üstüne bir de 
İstanbul nüfusunun yabancılar 
tarafından doldurulması vatan-
daşı isyan noktasına getirdi. 
İstanbullular bir an önce kaçak 
yabancılardan kurtulmak istiyor.  
Buna hükümet tarafından ‘katkı 
sunacağı’ düşünülen yabancılar 
da dahil. Kontrol edilemeyen 
kaçaklarla beraber İstanbul’da 
milyonlarca yabancı yaşıyor. Vali 
Gül bunların suça bulaşanlarının 
sınır dışı edileceğini ifade ediyor 
ama yakın gelecekte Türkiye’de 
bir ayaklanma başlatırlarsa nasıl 
bir güvenlik tedbiri alacağımız 
ve sonuçlarının ne olacağı bir 
muamma. Gözümüzün önünde 
sokakları yabancılar tarafından 
cehenneme çevrilen Fransa örne-
ği var.  
GÖÇ İDARESİ’NİN YAPTIĞIYLA 
SÖYLEDİĞİ TUTMUYOR 

Halbuki aynı Göç İdaresi 2022 
Ekim ayı değerlendirmesi sonra-
sında 10 ilçeyi yabancı oturumu-
na kapatmıştı. Bunun anlamı adı 
geçen ilçelerde nüfusun %25’nin 
yabancılardan oluştuğu ve yasal 
sınırın dolduğu şeklindeydi. 
2022 nüfus verilerine göre bu il-
çelerde 5 milyon 864 bin 632 kişi 

yaşıyor. Bu rakamın %25’inin ise 
1 milyon 466 bin 158 kişi olduğu-
nu düşünürsek sadece 10 ilçedeki 
yabancıların bile İstanbul Göç 
İdaresi’nin açıkladığı 1 milyon 
294 bin 124 verisinin üzerinde 
olduğu kesinleşiyor. Peki ya geri-
ye kalan 29 ilçede hiç mi kayıtlı 
yabancı yaşamıyor? 
TOPLUM BASTIRDI, SUÇA
BULAŞAN GÖNDERİLİYOR

Başıboş kaçakların ise sayısı 
en iyimser tahminlerle resmi 
verilerdeki kadar var. Ülkedeki 
kayıtlı veya kayıtsız yabancıların 
çoğunu Suriyeliler, Afganlar ve 
Arap ülkelerinden gelen insanlar 
oluşturuyor. Doğum oranlarının 
5.3 olduğu düşünüldüğünde 
İstanbul başta olmak üzere Tür-
kiye hızla ‘Arap’laşmaya doğru 
gidiyor.

Toplum baskısı ile birlikte 
hükümet son dönemlerde suça 
bulaşan kaçak yabancılara karşı 
mücadeleye başladı. İstanbul 
Valisi Davut Gül’ün açıklama-
larında da olduğu gibi düzensiz 
göçmenler suç işlerse sınır dışı 
ediliyor. Suça bulaşmamışlarsa 
yasa dışı çalışmalarına ise göz 
yumuluyor. Yasal başvurularla 
ticaret yapmaya gelirlerse yasal 
haklar tanınıyor. Hükümet bu 
tür yabancıların gelmesini dur-
duracak gibi de görünmüyor. 

Zaten döviz kurlarındaki artış 
ve Türk  Lirası’nın değersizleş-
mesiyle batılı bir Müslüman ülke 
olan Türkiye Araplar için daha 
büyük bir cazibe merkezi haline 
geldi. Katar, Suudi Arabistan, 
İran, Birleşik Arap Emirlikleri 
gibi ülkelerden İstanbul’a girişler 
yapılıyor. 2022 yılında en fazla 
göç alan il %35,4 ile İstanbul 
oldu. 

TAYFUN ERCAN- SÜLEYMAN 
ÇAY/ KENT YAŞAM

Karacasu: Kamufle
olarak geliyorlar

İstanbul Valisi Davut Gül geride bıraktığımız

hafta sonunda, düzensiz göçün İstanbul’un 

gündeminden çıkacağını söylemişti. Konu 

hakkında görüşlerine başvurduğumuz “Sessiz

İstila” filmlerinin yapımcısı gazeteci Hande 

Karacasu sorunun sadece kaçaklar ve sığınma-

cılar olmadığını söyledi.

İstanbul’un Araplaşarak harap olmasını Sessiz 
İstila filmlerinin yapımcısı Gazeteci Hande Karaca-
su’ya sorduk. Karacasu “İstanbul’daki Arap nüfu-
sunu artık sayı ile kontrol edebilmek ya da belirle-
yebilmek çok zor. Çünkü 2021 yılıydı zannediyorum 
bir Mısırlı araştırma enstitüsünün yaptığı çalış-
mada İstanbul’da Arap sayısının 2 milyonu aştığı 
söylenmişti, zaten bu haber de olmuştu. Doğum 
oranlarını vs. düşününce bunun şuanda 2,5 milyon 
olabilmesi mümkün değil. Çünkü yoğun biçimde 
geliyorlar. 

Onunda ötesinde sadece Suriyeli sığınmacıyı 
düşünmek doğru değil. Körfez ülkelerinden gelen 
ciddi bir Arap nüfus var. Bunlar mülkleşme yolu ile 
vatandaşlık alarak geliyorlar ve yerleşiyorlar. Çok 
lüks semtlerdeler ve onlar da yoğunlar artık bu-
lundukları bölgelerde bunu takip etmek zor çünkü 
vatandaşlık alarak geliyorlar. Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşı olarak göründükleri için oturum veya 
çalışma izni almış yabancı, sığınmacı, kaçak vs. 
sayıları içerisinde yer almıyorlar. O çıkan sayının 
üstüne zengin bir Arap nüfusunun geldiğini düşü-
nürsek, bunun da bir o kadar olabileceğini tahmin 
ediyorum sayının 2,5 milyonun çok çok üzerinde 
olduğu net ortada.

2,5 MİLYONDAN 
FAZLALAR 

VATANDAŞLIK 
ALANLAR SAYILMIYOR

İstisnai vatandaşlık alanlar mülkleşme 
yoluyla gelenler bunları bu Arap nüfus arasında 
görmek mümkün değil. Artık Türkiye Cumhu-
riyeti vatandaşı olarak kayda girmişler. Bizim 
sessiz istila dememizin sebebi de bu aslında. Yani 
kamufle bir biçimde geliyorlar. Sessiz bir işgal 
var. O yüzden biz buna sessiz İstila dedik.” dedi. 

“T.C.  VATANDAŞI OLARAK 
KAYDA GİRMİŞLER” 

Mesela Arapça tabelaların kal-
dırılması olumlu karşılanırken ben 
bunu açıkçası doğru olduğunu dü-
şünmüyorum. Çünkü o dükkanların 
Türkçe tabelalarla kamufle olmasına 
dolayısıyla o nüfusun da kamufle 
olmasına sebep oluyor. Yöntem aslın-
da bu değil. O yüzden tabelaların 
Türkçe olması olumlu bir vaka değil. 
Bu dükkanların kayıt dışı veya kayıt-
lı açılıp burada mesken tutmalarının 
yer tutmalarının engellenmesi gere-
kiyor. Yoksa Türkçe tabelaya dönmüş 
olmaları aslında kentleşme politikası 
açısından olumsuz bir durum. Bu 
adamların kamufle olmasına sebep 
oluyor. Türk nüfus arasına kayna-
yan bir Arap esnaf ile karşı karşıya 
kalıyorsunuz.”

KARACASU: 
ARAPÇA 
TABELALARIN 
KALDIRILMASI 
DOĞRU DEĞİL 

Vali Davut Gül şöyle dedi; 
“İstanbul'a katkı sunacak, 
Türkiye'nin ekonomisine katkı 
sağlayacak herkese ihtiyacımız 
var ama bunun dışında kaçak 
yolla girdiyse onu sınır dışı 
ediyoruz. Belli katalog suçlar 
var izin verildi ama uyuştu-
rucu terör taciz gibi suçlara 
karıştıysa bunu da sınır dışı 
ediyoruz. Bizim göç politika-
mız merhamet eksenli, adalet 
eksenli. Kimseye zulüm de 
etmiyoruz kimsenin burada 
başıboş dolaşmasına da izin 
vermiyoruz. Kısa süre içerisin-
de düzensiz göç İstanbul'un 
gündeminden çıkacak. Bunun 
ticaretini yapan kişilerle ilgili 
de kolluk kuvvetlerimiz gereke-
ni yapıyor.

Biri İstanbul'da yaşamaya 
karar verdi, buna izin verildi. 
Ne yapacak? Ticaret yapacak. 
Günün sonunda bu izin uzatı-
lırken bunun izin verildiği süre 
içerisinde o amaca yönelik ça-
lışmanın yapılıp yapılmadığını 
arkadaşlarımız kontrol edi-
yor. Bu ne demek? Şu demek; 
Ticaret yapacağım diyor ticaret 
yapan kişi ne kadar vergi verdi, 
kaç kişiyi çalıştırdı? Eğer bir 
kişi iki yıl boyunca ticaret 
yapmak için izin aldıysa ve bu 
süre içinde o amaçları gerçek-
leştirmediyse iki tane alterna-
tif var. Ticari anlamda düzen 
kuramamıştır bunu uzatmıyo-
ruz. Ticari anlamda bir düzen 
kurmuştur ama kayıt dışı çalış-
mıştır bunu da uzatmıyoruz.” 
diye konuştu. 

VALİ GÜL:
BAŞIBOŞ 
DOLAŞMALARINA
İZİN VERMİYORUZ

İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu 2021 yılında 
İstanbul’da 2,5 milyon kayıtlı yabancı 
olduğunu açıklamıştı. İmamoğlu bu 
sözleri 2022’de yinelemiş ve İstanbul’da 
‘ama sığınmacı, ama mülteci, ama 
oturma izni almış’ 2,5 milyon kayıtlı 
yabancı olduğunu ifade etmişti. Bunun 
üzerine İstanbul Göç İdaresi ise yalan-
lamada bulunmuş ve 1 milyon 294 bin 
124 kayıtlı yabancının yaşadığını beyan 
etmişti. 

İMAMOĞLU
‘2,5 MİLYON’ 

DEMİŞTİ 

2022 yılının son ayların-
daki verilere göre İstanbul’un 
10 ilçesinde yabancıların ilçe 
nüfusuna oranı %25’i buldu ve 
söz konusu ilçelerde yabancıya 
oturum izinleri kapatıldı. Bu 
ilçeler Avcılar, Bağcılar, Bah-
çelievler, Başakşehir, Esenler, 
Esenyurt, Fatih, Küçükçekme-
ce, Sultangazi ve Zeytinburnu 
oldu. İstanbul’un diğer 29 
ilçesinde yabancıların nüfu-
sa oranı ise ortalama %15-20 
seviyesinde. Her ilçede en az 
bu kadar kayıt dışı yabancı 
var. Ayrıca vatandaşlık almış 
yabancılar da bu istatistikte 
yer almıyor. 

10 İLÇEDE YABANCI 

NÜFUSU %25
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Şişli Belediyesi, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kuruluş bel-
gesi niteliğindeki Lozan Barış 
Antlaşması’nın 100. Yıldönümü 
onuruna, “100. Yılında Lozan 
Antlaşması: Sonsuz Barış” adlı 
sergiyi İstanbullularla buluştur-
du. Etkinlikler kapsamında; 26 
Temmuz Çarşamba günü Anka-
ra Politikalar Merkezi ve İnönü 
Vakfı’nın desteğiyle Yapı Kredi 
Bomontiada’da “Barış Yüzyılı” 
konulu bir de panel gerçekleş-
tirildi.

Gazeteci Barçın Yinanç’ın 
moderatörlüğünde gerçekleş-
tirilen panele; Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Keskin, 
Prof. Dr. İlber Ortaylı, Ankara 
Politikalar Merkezi temsilcisi ve 
emekli Büyükelçi Mustafa Oğuz 
Demiralp, İsviçre’nin Ankara 
Büyükelçisi Jean Daniel Ruch 
ve İsmet İnönü’nün 4. Kuşak 
torunu gazeteci Zeynep Bilge-
han konuşmacı olarak katıldı. 
Katılımın oldukça yoğun olduğu 
panele akademi ve diplomasi 
dünyasının önde gelen isimleri-
nin yanı sıra, İsmet İnönü’nün 
gelini, Erdal İnönü’nün eşi 
Sevinç İnönü’nü de katıldı. Pa-
nelin bir diğer anlamlı anı ise; 
Türkiye’nin yetiştirdiği dünyaca 
ünlü keman virtüözü Ayla Erdu-
ran’a “Cumhuriyet değerlerinin 
sanat vasıtasıyla yayılmasına 
sunduğu katkılardan dolayı” 
plaket verilmesi oldu.
ORTAYLI: LOZAN’DA GİZLİ 
MADDELER YOK, İNSANLAR 
OKUMUYOR

Panelde önemli konulara 
değinen Prof. Dr. İlber Ortaylı, 
insanların Lozan konusun-
da birçok şey söylediklerini 

hatırlatarak sözlerine başla-
dı. Ortaylı, “12 ada meselesi 
var. Bu adaların verilmesinin 
Lozan ile alakası yoktur. Bunun 
dışında Lozan’ın 100 yıllık 
süresi olduğu söyleniyordu. 
100 yıl doldu, bir şey olmadı. 
Lozan’ı imzalayan devletlerin 
de sesi soluğu çıkmadığı gibi, 
itirazları da olmadı. Lozan’ın 
gizli maddeleri varmış; öyle şey 
olmaz! İnsanlar okumuyorlar, 
fikir öne sürüyorlar. Türkiye’de 
çok iptidai bir tarih ve çağdaş 
tarih anlayışı var. Bu inanılmaz 
bir biçimde cereyan ediyor. 
Yani, bunun hiçbir ölçüsü yok. 
Lozan da bunun son örneği. Bu 
anlayıştan kurtulmamız lazım” 
açıklamalarında bulundu.
KESKİN: “DÜNYA’NIN 
KADERİNİ DEĞİŞTİRDİ”

Panelde söz alan Şişli Bele-
diye Başkanı Muammer Keskin 
ise, hem Kurtuluş mücade-
lesinde önemli bir yer tutan 

Lozan Antlaşması’nın doğru 
anlaşılmasını sağlamak hem 
de bugüne kadar bir sürü yanlış 
bilginin söylendiği bu antlaş-
mayla ilgili tarihsel gerçekleri 
paylaşmak adına “100. Yılında 
Lozan Antlaşması: Sonsuz Ba-
rış” adlı sergiyi düzenledikleri-
ne işaret etti. Keskin, sözlerine 
şöyle devam etti: “Bu antlaşma, 
Türkiye’nin olduğu kadar dün-
yanın da kaderini değiştirmiş 
bir antlaşmadır. Rusya-Ukrayna 
Savaşı’nda hem Lozan hem de 
Montrö’nün ne kadar önemli ol-
duğunu hepimiz gördük.”Lozan 
Antlaşması’nın 100. yılına dair 
yapılan çalışmalar çerçevesinde 
Lozan Belediyesi ile 2021 yılında 
iyi bir ilişki başlattıklarını 
hatırlatan Keskin, Eylül ayında 
sergiyi Ankara’da İsviçre Bü-
yükelçiliği’nde de açacaklarını 
belirtti. Keskin, “Yine Çankaya 
Belediye Başkanı ile birlikte, 
Aralık ayında bu sergiyi Ankara-

lı dostlarımızla buluşturacağız. 
Ayrıca, Lozan görüşmelerini an-
latan Türkçe -İngilizce ve Türkçe 
- Fransızca bir kitap çalışmasına
da imza attık” açıklamalarında 
bulundu.
OĞUZ: “LOZAN’A SAHİP 
ÇIKMALIYIZ”

Lozan’ın Atatürk’ün 
Samsun’a çıktığı tarih olan, 
19 Mayıs 1919’da başlamış 
bir maceranın son sahnesi 
olduğunu vurgulayan Emekli 
Büyükelçi Mustafa Oğuz De-
miralp ise, “Aslında bu macera 
bir efsanedir. Efsanenin son 
sahnesi ise Lozan’dır. Burada 
şunu vurgulamak istiyorum; 
her milletin her devletin kurucu 
efsaneleri vardır. Bunların çoğu 
da savaştır; şu zaferi kazandı, 
bu savaşı kazandı diye anlatır-
lar. Türkiye için sadece Kurtuluş 
Savaşı kurucu efsane değildir, 
aynı zamanda Lozan diplomatik 
zaferi de kurucu efsanesidir. Bu 
bakımdan Lozan’daki diploma-
tik zaferin anlamı evrensel bir 
boyuttadır. Bizim de buna sahip 
çıkmamız gerekir” şeklinde 
açıklamada bulundu.

Kent Yaşam

Dünya barışını sağlayan antlaşma; 

Lozan unutulmadı
Şişli Belediyesi, Lozan Ant-
laşması’nın 100. yılına özel 
“Barış Yüzyılı” konulu panele 
ev sahipliği yaptı. Şişli Beledi-
ye Başkanı Muammer Keskin, 
Prof. Dr. İlber Ortaylı, Emekli 
Büyükelçi Mustafa Oğuz 
Demiralp, İsviçre’nin Ankara 
Büyükelçisi Jean Daniel Ruch 
ve İnönü Vakfı’ndan Zeynep 
Bilgehan’ın katıldığı panel-
de, antlaşma farklı açılardan 
masaya yatırıldı. 

İBB’nin, İstanbul genelin-
de yaptığı taramalarda riskli 
olduğu tespit edilen 318 bina-
dan biri Esenyurt’ta yıkıldı. 
Yetkililer, ilçede çökme riski 
bulunan 6 binanın da en kısa 
sürede yıkılacağını bildirdi.

İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi’nin hızlı tarama yönte-
miyle tespit ettiği binalarda 
yıkım çalışmaları başladı. 
Ekipler, çalışmalar kapsamın-
da Esenyurt’ta acil çökme riski 
bulunan 7 binadan birinin 
yıkımını gerçekleştirdi. 

Esenyurt Talatpaşa Mahal-
lesi 1041. Sokak’ta bulunan 
ve 1997 yılında yapılan 5 katlı 
binanın yıkım çalışmaları 
sabahın erken saatlerinde 
başladı. Binanın bulunduğu 

sokağa gelen ekipler, yolu 
trafiğe kapatarak 6 dairenin 
bulunduğu binanın yıkımını 
tamamladı. 
KİRA YARDIMI

Çalışmalara İBB Genel Sek-
reter Yardımcısı Buğra Gökçe, 
İBB Deprem Risk Yönetimi ve 
Kentsel İyileştirme Daire Baş-
kanı Murat Yün ve Esenyurt 
Belediyesi Başkan Yardımcısı 
Selçuk Günerhan katıldı. İlçe-
deki 6 riskli binanın da en kısa 
sürede yıkılacağını belirten 
yetkililer, riskli yapılardaki da-
ire sahiplerine 18 ay, kiracılara 
ise 12 ay boyunca 4 bin 500 TL 
kira yardımında bulunacak-
larını söyledi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Esenyurt’ta 
riskli binalar 
tarih oluyor

İstanbul’da kentsel dö-
nüşümün yoğun yaşandığı 
ilçelerden biri olan Kartal’da, 
dönüşümün tüm adımları 
titizlikle yürütülüyor. Kartal 
Belediyesi tarafından yapılan 
çalışmalar kapsamında dönü-
şüme girecek binaların nasıl 
bir prosedür izleyeceği 
ve yıkım aşamaları, 
vatandaşlara anlatılı-
yor. Yerinde dönüşüm 
ve deprem dönüşüm 
çalışmaları ile Türki-
ye’ye örnek teşkil eden 
uygulamaları hayata 
geçiren Kartal Bele-
diyesi, dönüşümün 
başlangıç noktaların-
dan biri olan yıkım 
işlemleri sırasında da 
kontrolü elden bırakmıyor.

Kartal Belediyesi bünyesin-
de yer alan farklı müdürlükler; 
yıkım prosedürü hazırlıklarını 
ve gerekli belgeleri sıkı bir 
şekilde denetlerken, yıkım-
lar sırasında gerekli pek çok 
önlemi alarak olası kazaların 
önüne geçiyor. Ekipler olası bir 
kaza veya göçme konusunda 
yapılacak ilk müdahaleyi, ara-
ma kurtarmayı ve ilk yardım 
uygulamasını gerçekleştirecek 
donanım, bilgi ve eğitim ile 
yıkımların gerçekleştirilmesine 
nezaret ediyor.
YÜKSEL: ÖNCELİĞİMİZ İNSAN

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel, yürütülen 
dönüşüm ve yıkım çalışmaları 
ile ilgili olarak, “Kartal’da tüm 
komşularımızın güvenli ve sağ-
lam binalarda ikamet etmeleri 
için çalışmalarımızı yürütüyo-
ruz. Çalışma arkadaşlarımızla 
birlikte komşularımıza yol 
göstermeye, destek vermeye 
çalışıyoruz. Yıkımları gerçek-
leştirilecek olan binalarda ise 
her türlü tedbir ve önlemleri 
alıyoruz. Önceliğimiz insan. 
Her şey Kartallı komşularımız 

için.” ifadelerini kullandı.
ADIM ADIM DÖNÜŞÜM

Kartal Belediyesi Kentsel 
Dönüşüm Müdürlüğü tara-
fından, 6306 sayılı Afet Riski 
Altındaki Alanların Dönüş-
türülmesi Hakkında Kanun 
ve Uygulama Yönetmeliği 
çerçevesinde tanımlı ve kanun 
kapsamına giren iş ve işlemler 
müdürlük personeli tarafından 
yürütülüyor. Bir binanın can ve 
mal güvenliği yönünden teh-
like arz edip etmediği konusu 
binadan karot (binanın taşıyıcı 
kolonlarından alınan beton nu-
munesi) alma işlemleri sonu-
cunda çıkan Riskli Yapı Tespit 
Raporu’na göre belirleniyor. Bu 
binalarda yapılacak testler ise 
öncelikle yapı malikleri veya 
kanuni temsilcileri ile Bakanlık 
tarafından lisanslandırılmış 
yapı denetim firmaları aracı-
lığıyla yapılıyor. Riskli Yapı 
Tespit Raporu’na istinaden 
riskli olduğu kesinleşmiş olan 
binalara ilişkin olarak mevzuat 
kapsamında tahliye ve tahliye 
sonrası yıkım için yasal süreler 
veriliyor. Yasal sürenin bitmesi 
ve tahliyenin gerçekleşmesinin 

ardından maliklerden 
herhangi biri tarafından 
yıkımı yapacak yükle-
nici aracılığı ile söküm 
ve yıkım için Kartal 
Belediyesi’ne başvuruda 
bulunuluyor. Gerekli 
yazışmalar ve işlemler-
den sonra yıkım günü, 
“Binaların Yıkılması 
Hakkında Yönetmelik” 

hükümleri kapsamında gerekli 
önlemler aldırılıyor ve yıkım 
tamamlanıncaya kadar Afet 
İşleri Müdürlüğü’nden görevli 
uzman personel ve Kentsel Dö-
nüşüm Müdürlüğü bünyesin-
deki personel yıkımın başında 
bulunarak yıkımın tamamlan-
masına nezaret ediyor.
TEDBİRLER YÜZDE YÜZ 
ALINIYOR

Yıkımın gerçekleştirildiği 
günlerde aktif görev alan bir 
diğer müdürlük ise Afet İşleri 
Müdürlüğü. Bünyesinde arama 
kurtarma konusunda uzman ve 
eğitimli personel bulunan Afet 
İşleri Müdürlüğü, Kartal’da 
gerçekleşen tüm yıkımlarda 
hazır bulunuyor. Riskli yapı 
ilan edilen binaların yıkımı 
sırasında öncelikle can ve mal 
kaybı oluşmadan yıkımların 
sorunsuz ve güvenli bir şekilde 
bitirilmesi için görev başında 
bekleyen personel, tam dona-
nımlı araçlar ile destekleniyor. 
Yıkım ve söküm evraklarının 
resmi yoldan ulaşmasının 
ardından yıkım için planlama 
ve görev dağılımı gerçekleştiri-

liyor.Yıkım günü yasalara göre 
belirlenen saatte görev başında 
olan ekipler; gerekli güvenlik 
önlemlerini inceleyerek yıkım 
işlemlerini başlatıyor. Yönet-
meliğe ve güvenlik önlemle-
rine uygun olarak yıkımın 
gerçekleştirilmesine nezaret 
eden ekipler, can ve mal kaybı 
yaşanmaması için bir prose-
dür dahilinde hareket ediyor. 
Ekipler, yıkımın ardından yapı-
lan demir ayıklama süreci ve 
sonrasında hafriyat kaldırma 
esnasında gerekli sulama ya-
pılıp yapılmadığına kadar her 
aşamada görev alıyor. Hafri-
yatın alınması ve ortaya çıkan 
alanın sac bloklar ile çevrilmesi 
sürecini de denetliyor.

Yıkım yapılacağı gün ekip-
ler aşağıda maddeler halinde 
verilen gerekli güvenlik ön-
lemlerini inceleyerek bunların 
sırasıyla gerçekleştirilmesini 
sağlıyor.

1-‘Bina kat sayısına göre 
kullanılacak makine hazır mı?

2-Şantiye Şefi yıkım alanın-
da mı?

3-Yıkım yapacak firma 
tarafından çalışan personelin 
kişisel koruyucu ekipmanları 
tam mı?

4-Yeterince su tankeri mev-
cut mu?

5-Bitişik nizam binalarda, 
yan binada oturan vatandaşla-
rın tahliye yazıları mevcut mu?

6-Binalar boşaltıldı mı?
7-Yol güvenliği ve yaya

güvenliği alındı mı?
8-Bina etrafı korunaklı bir

şekilde ani çökme ve parça düş-
mesine dayalı; sıçrama, yayıl-
ma unsurlarına karşı korunaklı 
saçlar ile çevrili mi? Veya bazı 
duvarlar yıkım başlamadan el 
marifeti ile yıkıldı mı?

9-Ana caddelerde ihtiyaç
olması durumunda trafik akı-
şının kesilmesi için planlama 
yapıldı mı?’ KENT YAŞAM 

Kartal’da kentsel dönüşüm bilinçleniyor

Afet Koordinasyon Merkezi 
(AKOM) ve İBB İtfaiye Daire Baş-
kanlığı birlikteliğiyle Büyükada ve 
Heybeliada’da eş zamanlı yangın 
tatbikatı gerçekleşti. 

Yaz aylarının gelmesiyle artan 
hava sıcaklıkları beraberinde 
yangınları da getiriyor. Hem doğal 
yollarla çıkan yangınlara hem de 
dış etmenlerle çıkan yangınlara 
hazırlıklı olmak için Afet Koor-
dinasyon Merkezi (AKOM) ve İBB 
İtfaiye Daire Başkanlığı birlik-
teliğiyle Büyükada ve Heybelia-
da’da eş zamanlı yangın tatbikatı 
yapıldı. 

DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 
YAPILDI

Tatbikatı; Adalar İlçe Kay-
makamı Dr. Mustafa Ayhan, 
Adalar Belediye Başkan Yardım-
cılarımız Engin Çelik ve Sevgi 
Ünsal,  İBB İtfaiye Daire Başka-
nı Remzi Albayrak da takip etti. 
Tatbikata 139 Kamu personeli, 
10 afet gönüllüsü, 31 kara 
aracı, 7 deniz aracı ve 1 yangın 
söndürme helikopteri katıldı. 
Tatbikat sonrasında Büyükada 
Anadolu Kulübü’nde değerlen-
dirme toplantısı yapıldı.

Adalar’da 
yangın
tatbikatı 

Bağcılar’ın masum canları sıcak-
lığın rekorlar kırdığı günlerde unu-
tulmadı. Ağustos itibarıyla “eyyam-ı 
bahur" etkisine giren Türkiye’de 
hava sıcaklıkları mevsim normalle-
rinin 4 ile 8 derece üzerinde seyret-
meye başladı. Termometrelerin 36 
dereceyi aştığı bu günlerde uzmanlar 
hissedilen sıcaklığın 50 dereceyi 
aşabileceğini belirtti. Kavurucu 
sıcaklıklar vatandaşlar kadar sokak 
hayvanlarını da olumsuz etkiliyor. 
BUHARLA SERİNLETİLDİ

Bağcılar Belediyesi, sıcaklardan 
etkilenen sokak hayvanları için bu-
harla serinletme sistemini hizmete 
soktu. Hayvan Barınma ve Müşa-
hade Merkezi’nde hayata geçirilen 
sistem hayvanların gün içinde en çok 
zaman geçirdiği ve gezdiği alanlara 
kuruldu. Gün içinde belirli periyotlar 
halinde üstten püskürtülen buharla 
hayvanlara serinletme işlemi yapı-
lıyor. 

Öte yandan bu süreçte sokakta 
yaşayan havanlar da unutulmadı. 

Sağlık İşleri Müdürlüğü’ne bağlı 
ekipler, hayvanlar için 63 parkta 
ve sokaklarda belirlenen noktalara 
mama ve su bırakıyor. Böylece can 
dostlarımız ihtiyaçlarını gün içinde 
zorlanmadan karşılıyor.  

İlçede yaşayan herkes gibi 
hayvanlara karşıda sorumlulukları 
olduğunu belirten Bağcılar Bele-
diye Başkanı Abdullah Özdemir, 
“Hayvanlarımız için soğuk hava 
püskürtme cihazı kurduk. Hem 
serinlemelerini hem de rahat olma-
larını sağlıyoruz. Bütün canlar bize 
emanet. Onlara en iyi şekilde hizmet 
etmeye devam edeceğiz.” dedi. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Masum canlar sıcak günlerde unutulmadı
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KİPTAŞ İSTANBUL KONUT İMAR PLAN TURİZM ULAŞIM SANAYİ VE TİCARET
 ANONİM ŞİRKETİ

YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NDAN
İLANEN DUYURULUR

Şirketimizin 31.07.2023 tarihinde yapılması planlanan olağanüstü genel kurul toplantısının ertelenmesi üzerine, Yönetim Kurulumuzun 01/08/2023 tarih, 59 No.’lu kararı ve Şirketimiz Esas 
Sözleşmesinin ilgili Maddesi gereğince, Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı’nın 25.08.2023 Cuma günü Saat 13:00’da Osmaniye Mahallesi Koşuyolu Bulvarı No:1 Kat:5 34146 Bakırköy/
İSTANBUL adresindeki İstanbul Büyükşehir Belediyesi İştirakler Koordinasyon Müdürlüğü Toplantı Salonunda, aşağıdaki gündemde yazılı hususları görüşmek üzere toplanacaktır.

Toplantıya bizzat katılmayacak olan ortaklar, ekte yer alan vekaletname metnini doldurup imzalamak suretiyle temsilci tayin edebilirler.
Sayın ortaklarımızın belirtilen gün ve saatte toplantıya teşrifleri saygı ile arz olunur.

Şirket Merkezi Adresi: Seyitnizam Mah. Gümüşsuyu Davutpaşa Cad. No:17/1 Zeytinburnu/İSTANBUL
Tel : 0212 414 98 98
Fax              : 0212 510 58 88
Web : www.kiptas.istanbul

KİPTAŞ İSTANBUL KONUT İMAR PLAN TURİZM ULAŞIM SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 25/08/2023  TARİHİNDE YAPILACAK 
OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL TOPLANTISI GÜNDEMİ

1. Açılış ve Toplantı Başkanlığının oluşturulması,
2. TTK m.363/1 hükmü uyarınca, faaliyet yılı içinde meydana gelen Yönetim Kurulu üye değişikliklerinin Genel Kurulun onayına sunulması,
3. Yönetim Kurulu Üyelerinin seçilmesi ve görev sürelerinin tespiti,
4. Kârın kullanım şeklinin, kâr dağıtımı hususunun belirlenmesi,
5. Yönetim Kurulu Üyelerinin huzur haklarının yeniden belirlenmesi,
6. Dilek, temenniler ve kapanış.

V E K A L E T N A M E

………………………. ANONİM ŞİRKETİ 
YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NA

…………………………………………………… Anonim Şirketi’nin …………… günü Saat …………’da Osmaniye Mahallesi Koşuyolu Bulvarı No:1 Kat:5 34146 Bakırköy/İSTANBUL 
adresindeki İstanbul Büyükşehir Belediyesi İştirakler Koordinasyon Müdürlüğü Toplantı Salonunda yapılacak Olağanüstü Genel Kurul Toplantısında bizi temsile, oy vermeye, teklifte bulunmaya 
ve gerekli belgeleri imzalamaya yetkili olmak üzere aşağıda detaylı olarak tanıtılan .............................................................................. ‘yı vekil tayin ediyoruz. 

Vekilin(*) ; 

Adı Soyadı / Ticaret Unvanı: 

T.C. Kimlik No / Vergi No, Ticaret Sicil ve Numarası ile Mersis Numarası :

        YÖNETİM KURULU ÜYESİ  
GENEL MÜDÜR

ALİ KURT

YÖNETİM KURULU BAŞKANI
ERTAN YILDIZ

‘Daha yeşil bir Maltepe’ sloganı 
ile hareket eden Maltepe Belediyesi 
yeni bir projeye daha imza attı. 
İçerisinde pek çok sosyal ve sportif 
aktivitelerin olduğu  100’üncü Yıl 
Park projesinin açılışı gerçekleşti. 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 100’üncü 
kuruluş yıldönümüne özel yapılan 
park görselliği ile ziyaretçilerini 
büyülüyor. Maltepelilere kapılarını 
açan yaklaşık 4 bin metrekarelik 
parkın açılışında konuşan Maltepe 
Belediye Başkanı Ali Kılıç, “Mede-
niyetlerin başkenti kabul ettiğimiz 
İstanbul’da, özellikle yaşadığımız 
betonlaşma süreciyle İstanbul’un 
katledildiği bir dönemde Malte-
pe Belediyesi’nin 61 park ve 400 
bin metrekarelik yeşil alana imza 
atması onurumuzdur.” İfadelerini 
kullandı. Maltepe Belediyesi, İde-
altepe Eraykent Sitesi’nin olduğu 
alanda yapılan park açılışına; 
Belediye Başkanı Ali Kılıç’ın yanı 
sıra Belediye Başkan Yardımcıları, 
birim müdürleri, Meclis üyeleri, 
İdealtepe Mahallesi Muhtarı Fitnat 
Karataş, mahalle muhtarları, sivil 
toplum kuruluşları, davetliler ve 
halk katılım sağladı. 
ÇAMUR DERYASI PARKA 
DÖNÜŞTÜRÜLDÜ 

Belediye Başkanı Ali Kılıç, 
katılım sağlayanlara teşekkür 
ederken “Medeniyetlerin başken-
ti kabul ettiğimiz İstanbul’da, 
özellikle yaşadığımız betonlaşma 
süreciyle İstanbul’un katledildiği 
bir dönemde Maltepe Belediye-
si’nin 61 park ve 400 bin metre-
karelik yeşil alana imza atması 
onurumuzdur. Şu an içerisinde 
bulunduğumuz alan uzun yıllar 
çamur deryasıydı. Arkadaşlarımız-
la oturduk, konuştuk ve buranın 
mahallemize kazandırılması 
noktasında planlarımızı yaptık. Bu 
parkta yaklaşık 4 bin metrekarelik 
bir alanın yarısı sportif aktivite-
ler için sosyal donatı alanı olarak 
kullanılacak. Geri kalan yarısını da 
yeşil alan olarak sizlerin hizmetine 
açtık. Dayatan değil danışan bir 
belediyecilik dedi. 2014’te görevi 
devraldığımdan bu yana yaptıkla-
rımızın Maltepelilerin onayından 
geçmesini kendimize ilke edindik. 
Bunlardan biri Esenkent’teki Öz-
gürlük Parkı’ydı. Vatandaşlar adını 
koydu. Yine Cevizli mahallemizde 
yaklaşık 44 dönümlük kurbanlık 
alan vardı. Biz orayı Maltepelilere 
sorduk, bir anket çalışması yaptık. 
O anket çalışmasında burası park 
olsun ve adı Cumhuriyet Parkı 
oldu. Buraya geldik, burayı yaptık. 

Maltepeli kadınlar adı ne olacak 
dedi, siz Maltepeliler koyacak adını 
dedim. İnsanlara sevgi ve saygıda 
kusur etmemek önemlidir. Burada 
iş yapıyorsak önce saygıyla sizlerin 
görüşlerini almamız gerekiyor 
dedim. Onlar da bu yıl Cumhuri-
yetimizin, Atatürk’ümüzün bize 
bağışladığı 100. yılı kutluyorsak bu 
parkın adı 100. Yıl olsun dediler.” 
İfadelerine yer verdi. 
KILIÇ’DAN
MALTEPELİLERE MÜJDE

Konuşmasında Maltepe’nin 
trafik sorununu çözecek altgeçit 
projesinde sona yaklaştıklarını ve 
hafif raylı tramvay ile Maltepelile-
rin ulaşım noktasında da sorun-
larını çözeceklerini ifade eden 
Ali Kılıç şunları söyledi: “Yine bu 
ekonomik kriz döneminde sosyal 
tesislerimizde çaylar 1 TL oldu. 
Ağustos ayı boyunca bu devam 
edecek. Bilginize sunuyorum. 
Altgeçidi yaptık, artık trafik hızlı 
akacak ama minibüs yolundaki 
trafik sorunumuz devam ediyor 
değil mi? Her gün 50-60 bin kişi 
yolculuk yapıyor. Şu an nüfusumuz 
550 bin ama Marmara Üniver-
sitesi’nin de buraya gelmesiyle 
600 bini bulacak. Dedik ki Cevizli 
Parkı’ndan vatandaşımız bir araca 
binecek, Kadıköy rıhtımda inecek. 
Vatandaş bunu dolmuşla değil ha-
fif raylı tramvay ile yapacak. Tam 
17 kilometrelik bir hat döşeniyor. 
Yine sevgili Başkanımız Ekrem 
İmamoğlu’nun katkılarıyla pro-
jesi çiziliyor. İnşallah, Allah nasip 
ederse 3. dönem Maltepe’yi yeni 
bir vizyonla tanıştırmış olacağız ve 
Maltepe’nin bir ucundan bir ucuna 
tek bir araçla gideceksiniz. Malte-
pe sizlerle değişim devam edecek. 
Bu değişimin öncüsü olduğunuz 
için hepinize teşekkür ediyorum. 
Vatandaşlarım başta olmak üzere 
belediye emekçilerine, Başkan 
yardımcılarıma, müdürlerime 
teşekkür ediyorum.”
MUHTAR’DAN KILIÇ’A TEŞEKKÜR

Kılıç’tan sonra söz alan İde-
altepe Mahallesi Muhtarı Fitnat 
Karataş da Belediye Başkanı Ali 
Kılıç ve emeği geçenlere teşekkür 
ederek, burada oynayan çocukların 
mutluluğunun hiçbir şeye değişile-
meyeceğinin altını çizdi. Belediye 
Başkanı Ali Kılıç, Belediye Başkan 
Yardımcısı Savaş Eroğlu ve İdealtepe 
Mahallesi Muhtarı Fitnat Kara-
taş’ın birlikte kurdelelerini kestiği 
parkın açılış sonrasında Başkan 
Kılıç ve beraberindekiler parkla 
ilgili bilgi aldı.

100’üncü Yıl Parkı
Atıl alandan dört dörtlük projeye; 

Maltepe Beledi-
yesi, bir ilke imza 

atarak atıl durum-
da olan alt geçit 

alanını parka 
dönüştürerek 
örnek olmaya 

devam ediyor. 

Park öncesi

Park sonrası

PARKTA 
NELER VAR?

3 bin 850 met-
rekare alana sahip 
ve 2 bin 95 met-
rekare yeşil alanı 
bulunan parkta; 
yürüyüş parkuru, 
sert zemin, çocuk 
oyun alanı, fitness 
alanı, 18×36 metre 
ölçülerinde, 648 
metrekare alana 
sahip tenis kortu 
bulunuyor. Parkta 
ayrıca çeşitli ki-
tapların yer aldığı 
okuma köşesi ve 
Maltepelilerin 
ikinci baharlarını 
geçirebileceği, 50 
yaş üstü ve vatan-
daşlara hizmet 
verecek Altın Yıllar 
Yaşam Merkezi de 
bulunuyor. 

Ali Kılıç 
bilgi alıyor
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Kerbela, Ümraniye’de 
unutulmadı

Ümraniye Belediyesi düzenle-
diği program çerçevesinde birlik 
ve beraberliği artıran, kaynaşmayı 
sağlayan aşure ikram geleneğini 
bu sene de sürdürdü. Ümraniye 
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
Eski Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı İstanbul Milletvekili 
Murat Kurum ile kazanların başına 
geçerek, kendi elleriyle vatandaşla-
ra aşure ikram etti.
YILDIRIM: AŞURENİN 
MALZEMELERİ GİBİ
BİR ARADA OLALIM

Vatandaşların yoğun ilgi göster-
diği etkinlikte konuşan Ümraniye 
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
Muharrem ayı ve Aşure Günü’nün 
önemine değinerek, “Aşurenin 
içerisinde çeşit çeşit yiyecekler 
bulunur. Bu yiyeceklerinin her 
birinin tadı ayrıdır. Ama aynı 
kazanda pişirildiğinde, apayrı bir 
tat oluşturarak aşure haline gelir. 
İnsanlarda çeşit çeşittir. Nasıl ki 
aşurede birleşen yiyecekler aşureye 
ayrı ve güzel bir tat veriyorsa; her 
çeşit inançtan, kültürden ve etnik 
yapıdan insan da birlik olduğunda 
aynı aşure gibi bambaşka bir güzel-
lik kazanır. Bugünün millet olarak, 

birlik, beraberlik ve kardeşliğimi-
zin pekişmesine vesile olmasını 
diliyorum” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

KURUM: İSLAM DÜNYASINA HAYIRLAR GETİRSİNÜmraniye Alemdağ Cadde-
si’nde aşure pişirme ve ikram 
programına katılan Eski Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı AK Parti İstanbul Mil-
letvekili Murat Kurum yaptığı 
konuşmada, “Birlik ve beraber-
liğimizin sembolü olan aşure 
günün tüm İslam dünyasına 
hayırlar getirmesini temenni 
ediyorum. Bu vesileyle aşure 
programını hazırlayan ve emeği 
geçen herkese teşekkür ediyo-
rum. Hepinizi saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum” dedi. 

Ümraniye’deki aşure pişirme ve ikram programına katılan 
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım 10 bin kişiye 
aşure ikramında bulundu. Ümraniye’deki aşure ikramları 
1 hafta boyunca ilçenin çeşitli noktalarında devam etti.

Kâğıthane Beledi-
yesi, Muharrem ayının 
birlik ve bereketi için 
aşure dağıttı. Kâğıthane 
Meydanı'nda gerçekleşen 
programda 25 bin vatan-
daş dağıtılan aşureleri 
tattı.

Kâğıthane’de gelenek 
haline gelen aşure prog-
ramı bu yıl da devam 
etti ve İslam’ın hassas 
konularından biri olan 
Kerbela olayı unutulma-
dı. Muharrem ayı vesi-
lesi ile gerçekleştirilen 
program kapsamında 25 
bin kişiye aşure ikramın-
da bulunuldu.
ÖZTEKİN: 
ŞEHİTLERİMİZİN RUHU 
ŞAD OLSUN

Ay Yıldız desenli aşu-
re kazanının başına ge-

çen Kâğıthane Belediye 
Başkanı Mevlüt Öztekin, 
Kaymakam Tahir Şahin 
ile birlikte aşure dağıttı. 
Programda Muharrem 
ayı vesilesiyle dualar ve 
ilahiler okundu.

Öztekin; '' Muhar-
rem Ayı içerisindeyiz. 
Rabbim ibadetlerimizi 
kabul etsin. Kerbela 
şehitlerimizin ruhu şad 
olsun. Aynı zamanda da 
yeni hicri yılımız da ha-
yırlı olsun. Bu ay tarihte 
birçok önemli hadiseleri 
barındırdı. Bu ay çokça 
dua edelim. Rabbim 
her birimizin dualarını 
kabul etsin. Programı-
mıza katılan hemşehri-
lerime de ayrıca teşekkür 
ediyorum.'' dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Kağıthane’de 
Muharrem 
ayı bereketi

Sarıyer Belediyesi Ana Hizmet 
Binası’nda yoğun katılımla 
gerçekleşen yemeğe ev sahipliği 
yapan Sarıyer Belediye Başkanı 
Şükrü Genç yaptığı konuşmada; 
“Hz. Hüseyin ve Kerbela şehitleri 
için sadece ağıtlar okumak ve 
gözyaşı dökmek yetmez. On-
ların, korumak uğruna ölüme 
yürüdükleri değerleri İslam’ın 
beş şartı olan adalet, emanet, 
ehliyet, maslahat ve meşvereti 
korumak ve sonraki nesillere 
taşımak gerekir” dedi.
ORUÇLAR AÇILDI, DUALAR EDİLDİ

Muharrem ayının 10. günün-
de Sivas Konfederasyonu’nun 
katkılarıyla düzenlenen oruç 
açma yemeğinde ilçe protoko-
lü, siyasi partiler, meclis üye-
leri, muhtarlar, STK’lar, cem 
evlerinin dedeleri, başkanları 
ve yöneticileri bir araya geldi. 
Muharrem Ayı ve Yas-ı Matem 
Orucu’nun anlamının konuşul-
duğu gecede Kağıthane Cem Evi 
Dedesi Zeynel Şahan duası ile 
oruçlar açıldı, dualar edildi.
GENÇ’TEN ‘BİRLİK’ MESAJI

Hz. Mevlana ve Hacı Bektaş 
Veli’nin hikayesiyle konuşma-
sına başlayan Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç, niyetlerin 
kabul olmasını dileyerek; “Birlik 

ve beraberlik içerisinde olmak 
zorundayız. Hz. Ali; ‘Gönülleri-
niz bir olmadıktan sonra sayıca 
çok olmanın bir anlamı yoktur’ 
derken, Hz. Mevlana şöyle de-
vam ediyor, ‘Aynı dili konuşanlar 
değil, aynı duyguyu paylaşanlar 
anlaşır.’ Sevgili canlar siz bugün 
buraya  sevgi ortamını  ve lok-
mamızı paylaşmak için geldiniz. 
Hizmetleriniz kabul olsun” dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Genç: Kerbela şehitlerine 
göz yaşı dökmek yetmez
Sarıyer Belediyesi, Muharrem Ayı dolayısıyla oruç açma yemeği düzenledi. 

Birliğin, berberliğin ve kardeşliğin önemi-
nin yakından hissedildiği Aşure Günü sebebiyle 
Bağcılar Belediyesi, büyüklerimize yönelik 
etkinlik düzenledi. Yaşlı Yaşam Merkez’inin 
mutfağında pirinçten fasulyeye kadar çeşitli 
malzemelerden hazırlanan aşure pişirildi. 
Pişirilen aşureler daha sonra merkezde bulunan 
yaşlılara dağıtıldı. 
ÖZDEMİR: BİZİM İÇİN ÇOK DEĞERLİ

Aşure vesilesiyle insanları bir araya geldiğini 
belirten Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah Öz-
demir, "İdrak ettiğimiz Muharrem ayı ve Aşure 
Günü’nün tüm İslam alemine huzur ve mutlu-
luk getirmesini diliyorum. Büyüklerimiz bizim 
için çok değerli” dedi. 
HER TÜRLÜ HİZMET 

Yaşlı Yaşam Merkezi'nde; fizik tedavi, 
egzersiz, revir, beslenme-diyet uzmanı odala-
rı, seminer odası, kütüphane, hobi-sanat-takı 
atölyeleri, el işi atölyesi, resim atölyesi, müzik 
atölyesi, akıl oyunları atölyesi ile sedir söyleşi 
odası bulunmaktadır. Projede ayrıca, bay-bayan 
kuaför, mutfak, yemekhane, idari ve teknik bi-
rimler yer almaktadır. Ayrıca Ergo Terapi, Tekno 
Terapi, Psikolojik Destek, Geriatri Hemşire ve 
Banyo Hizmetleri verilmektedir. KENT YAŞAM 

Bağcılar’ın yaşlı çınarlarına Aşure ikramı
Bağcılar Belediyesi, Muharrem ayı dolayısıyla Yaşlı Yaşam Merkezi’nde zaman geçiren ulu çınarlarımıza aşure ikramında bulundu.
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Azerbaycan Cumhuriyeti 
Sivil Toplum Kuruluşları-
na Devlet Desteği Ajansı ve 
Üçüncü Sektor İctimai Birliyi 
katkılarıyla İstanbul Türkiye 
Azerbaycan Dayanışma ve 
Kültür Derneği ev sahipli-
ğinde düzenlenen Karabağ 
Azerbaycan’dır İstanbul 
Forumu’nda önemli mesajlar 
verildi.

Foruma İstanbul Türki-
ye Azerbaycan Dayanışma 
ve Kültür Derneği (İSTAD) 
Başkanı Sefer Karakoyunlu, 
İSTAD Başkan Yardımcısı Me-
tin Yıldırım, Üçüncü Sektor 
Sosyal Birliyi Proje Başkanı 
Nahid Canbakışlı, Azerbaycan 
Diaspora Temsilcisi Toğrul Al-
lahverdi, Kent Yaşam Gazetesi 
İmtiyaz Sahibi Celal Karaali, 
Yeni Çağ Azerbaycan İmtiyaz 
Sahibi Agil Alesger, kadın 
hakları savunucusu Hayrun-
nisa Bakkıran katıldı.

Moderatörlüğü üstlenen 
İSTAD Başkan Yardımcısı Me-
tin Yıldırım’ın katılımcıları 
selamlama konuşmasıyla baş-
layan Karabağ Azerbaycan’dır 
İstanbul Forumu, önemli 
konukların konuşmalarıyla 
devam etti.
KARAKOYUNLU: AZERBAYCAN 
BİTMEYEN BİR DAVADIR

Türkiye’de kardeş vatan 
Azerbaycan’ın haklarını yur-
tiçi ve yurt dışında savunma 
adına en aktif rollerden birini 
üstlenen İstanbul Türkiye 
Azerbaycan Dayanışma ve 
Kültür Derneği Başkanı Sefer 
Karakoyunlu, Azerbaycan’dan 
gelen konukları ağırlamak-
tan memnuniyet duyduğunu 
söyledi.

Karakoyunlu, “Azerbaycan 

bitmeyen bir davadır. Çünkü 
birçok toprağımız halen işgal 
altındadır. Azerbaycan davası 
sadece Azerbaycan’ın değil, 
Türkiye’nin ve Türk dünya-
sının da davasıdır. Çünkü 
Azerbaycan coğrafya olarak 
dünyanın en önemli mer-
kezlerinden biridir. Maalesef 
Azerbaycan’ın topraklarının 
önemli kısmı uzun yıllardır 
işgal altında kaldı ve dünya 
buna sessiz kaldı. Ancak son 
iki yıldır Türkiye Cumhuriyeti 
ve Azerbaycan Cumhuriyeti 
demir yumruklarını masaya 
vurarak bu işin böyle gitmeye-
ceğini gösterdiler.” dedi.
“28 YIL ÖNCE YALIN AYAK 
GİDEN ÇOCUKLARIMIZ TANK 
ÜZERİNDE GERİ DÖNDÜ”

Karabağ’ın tıpkı bir Çanak-
kale gibi tarihsel bir kazanım 
olduğunu vurgulayan Kara-
koyunlu, “28 yıl önce oradan 
yalın ayak gitmek zorunda 
kalan çocuklarımız, tankların 
üzerinde geri döndü ve dağları 
taşları ezerek topraklarımızı 
büyük bir mücadeleyle geri 
aldı.” dedi.
“TÜRK’ÜN FARKI”

Karakoyunlu yaşanan 
son çatışmalarla ilgili konu-
şarak, “Karabağ işgalinde 
Azerbaycanlı kardeşlerimizin 
toprakları terk etmesi için 3 
saat süre verilirken, bizim 
askerimiz oraya gidip Ermeni 
kapısını çalarak, “Teyze bir 
ihtiyacın var mı?” şeklinde 
bir yaklaşım gösterdi. İşte 
ben bunları görüp anladım 
Türk’ün yüceliğini ve büyük-
lüğünü.” ifadelerini kullandı.

Fazıl Anıl Kılıçlı/KENT 
YAŞAM

Karabağ Azerbaycan’dır
İstanbul’da düzenlenen Karabağ Azerbaycan’dır forumuna katılan STK’lar birlik mesajı verdi.

Aslen Ardahanlı olduğunu söyleyen Ata-
şehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdür 
Yardımcısı Murat Aşçı, “Bu meselelerle 
ilgili serhat şehirlerimiz Kars-Ardahan-Iğdır 
olarak birçok faaliyet yürüttük. Türkiye ve 
Azerbaycan kardeşliğini kültürel ve sosyal 
anlamda bir bütün olarak ele alınmasını is-
tiyoruz. Bu noktada tüm STK’ların ve sosyal 
kuruluşların, bir araya gelerek her yerde dile 
getirmelerini istiyorum. Azerbaycan yalnız 
değildir.” dedi.

Forumda konuşan Kent Yaşam 
Gazetesi İmtiyaz Sahibi Celal Karaali 30 
yıldır İstanbul’un toplumsal hafızasını 
tutan bir yayın organının sahibi olarak 
Türk halkının Azerbaycan’a yapılan 
kötülüklere karşı bilinçlenmesi için 
elimizden geleni yaptık. Sefer Kara-
koyunlu’nun da büyük emek ve müca-
delesi sayesinde bizlerde yayın organı 
olarak elimizden geldiği kadar halkı 
bilinçlendirmeye çalıştık. Şunu sevine-
rek söylemek isterim ki; 44 gün süren 
Karabağ savaşından sonra ve Türkiye 
ana akım medyasının Karabağ’a daha 
çok yer vermesiyle birlikte Türkiye 
halkı konular hakkında bilinçlenmeye 
başladı. Yeterli mi? Hala değil.

Karaali, ”Ermenistan devletinin 
Karabağ’da, Hocalı’da yaptıklarını Türk 
halkı son yıllarda öğrendi. Şimdi artık 
Hocalı Katliamı Türk medyasında ve 
kamuoyunda her yıldönümünde geniş 
yer bulmaya başladı. Amacımız Türki-
ye’nin Trakyasının, Karadenizinin, İç 
Anadolusunun , Güneydoğu Anadolusu-
nun bu konularda daha fazla hassasiyet 
göstermesi ve daha fazla bilgi sahibi 
olmasıdır.” diye konuştu.

KARAALİ: TÜRK HALKI, AZERBAYCAN’A 
YAPILANLARI YENİ ÖĞRENİYOR

AŞÇI: AZERBAYCAN
YALNIZ DEĞİLDİR

CANBAKIŞLI:
SONUNDA DEMİR 
YUMRUĞUMUZU 

VURDUK

Üçüncü Sektor Sosyal Birliyi 
Proje Başkanı Nahid Canbakışlı 
forumda söz alarak, “Yıllardır 
yapılan zulümlere karşı artık 
başımızı kaldırdık ve demir 
yumruğumuzu masaya vurarak 
buradayız dedik. Karabağ’da 
işgalin ilk başladığı yıllarda ne 
yazık ki devletimiz ve ordumuz 

bu kadar güçlü değildi, halkı-
mızda da tabi ki milliyetçilik 
vardı ancak milli birliği bu kadar 
sağlam tutacak bir liderimiz 
yoktu. Sayın Cumhurbaşka-
nımız İlham Aliyev ve Türkiye 
Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın güçlü irade-
leriyle ordumuz diplomatik ve 

coğrafi engelleri aşarak toprakla-
rımıza ulaştı ve Karabağ zaferini 
elde ettik.

Bundan sonra da aynı ka-
rarlılıkta devam ederek, askeri, 
diplomatik ve medyatik olarak 
tüm gücümüzle Azerbaycan’ın 
ezilen haklarını bir bir geri ala-
cağız.” ifadelerini kullandı. 

İSTAD Başkanı 
Sefer Karakoyunlu

Ataşehir Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdür
 Yardımcısı Murat Aşçı

Kent Yaşam Gazetesi İmtiyaz 
Sahibi Celal Karaali

Üçüncü Sektor Sosyal 
Birliyi Proje Başkanı Nahid 
Canbakışlı

Bu yıl Çatalca halkının hizmetine kazandırılan ve 
gerçekleşen yaz akşamı etkinlikleriyle adeta kül-
tür-sanat bahçesine dönüşen Çatalca Belediyesi Millet 
Bahçesi’nde bu kez Nejat Alp sahne aldı. Birçok va-
tandaşın katıldığı etkinlikte Çatalca Belediye Başkanı 
Mesut Üner, yaz etkinliklerinin katlanarak devam 
edeceğinin haberini verdi. 
ÇATALCALILAR NOSTALJİ ORTAMI YAŞADI

Nejat Alp konseri, Çatalca Belediyesi Millet Bah-
çesi’nin eşsiz ortamında konserde yerini alan Çatalca 
halkını adeta 80’li ve 90’lı yıllara götürdü. Nostaljinin 
ve eğlencenin doruklara çıktığı unutulmaz gecede 
ilçe halkının oldukça keyifli anlar yaşadığı gözlerden 
kaçamadı. Konsere gelen Çatalca halkı Nejat Alp’in 
şarkılarına eşlik edince sanatçı şarkılarının unutul-
mamasından dolayı oldukça duygusal anlar yaşadı. 
ÜNER: “YAZ AKŞAMI ETKİNLİKLERİ 
DEVAM EDECEK”

Muhteşem bir konser sonrası açıklamalarda bulu-
nan Başkan Mesut Üner; ‘’Bizler Çatalcamıza hizmet 
yolunda gücümüzü halkımızın neşesine ve eğlence-
sine şahit olmaktan alıyoruz. Bu akşamda çocukluk 
ve gençlik yıllarımızın unutulmaz ismi Nejat Alp’i 
Çatalca Belediyesi Millet Bahçesi sahnemizde misafir 
ettik. Nostalji dolu akşamda ve Millet Bahçemizin 
eşsiz ortamında adeta 80’li ve 90’lı yıllara doğru yol-
culuk yaptık. Daha nice neşeli ve eğlenceli yaz akşamı 
etkinliklerimiz durmaksızın devam edecek. Muhte-
şem katılım için tüm Çatalca halkımıza çok teşekkür 
ederim.’’ dedi.KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca’da yaz 
bir başka güzel 
Çatalca Belediyesi’nin yaz akşamı etkinlik-
lerinde rengârenk görüntülere sahne oldu.   

Türkiye’nin önde gelen Caz müzisyenlerini 
ve müzik türünde dünyada ses getiren sinema 
filmlerini cazseverlerle buluşturan “2. Caz ve 
Sinema Günleri” katılımcılara keyif dolu bir 
festival atmosferi yaşatıyor. 

Ataşehir Belediyesi tarafından düzenlenen 
“2. Caz ve Sinema Günleri” etkinliği, Türkiye’de 
caz gitar denince akla gelen ilk isimlerden olan 
Önder Focan ve Caz müziğin güçlü kadın vokal-
lerinden Dilek Sert Erdoğan’ın birlikte sahne 
aldığı konser ile başladı. 
AÇIK HAVADA MÜZİK VE SİNEMA

Sandalyeleri ile birlikte AtaPark’a gelen 
yüzlerce müziksever, açık havada keyif dolu bir 
yaz akşamı yaşadılar. Konserin hemen ardından 
Hollywood’un son dönemde en çok ses getiren 
yönetmenlerinden olan Damien Chazelle’in 
sinema eseri “Whiplash” izleyicilerle buluştu.

AtaPark’ta düzenlenen 2. Caz ve Sinema 
Günleri’nin 5 Ağustos’taki etkinlikleri, ülkemi-
zin yeni dönemde en sevilen müzisyenlerinden 
olan Evrencan Gündüz konseriyle devam etti. 
Konserin ardından sinema tarihinde müzik 
türünün kült eserlerinden “The Blues Brothers” 
filminin gösterimi yapıldı.
SÜPER PAZAR

Etkinliğin 6 Ağustos’taki son gününde ise; 
müziğiyle ve şarkılarıyla ülkemizin son dönem-
de parlayan ve fark yaratan müzisyenlerinden 
Güler Özince sahne aldı. Konserin ardından da 
yine yönetmen Damian Chazelle’in romantik 
müzikal temalı filmi “La La Land” cazseverlerle 
buluştu. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ataşehirliler caz ve
sinemayla sanata doydu
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12 Eylül 1980’den
sonra bir ilk: 

12 Eylül 1980 darbesin-
den 42 yıl sonra ilk kez bir 
toplu iş sözleşmesi imza-
landı. İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi (İBB) ve Devrimci 
İşçi Sendikaları Konfede-
rasyonu (DİSK) arasında, 
gerçekleşti. Eyüpsultan’da-
ki İSKİ Genel Müdürlük bi-
nasında düzenlenen tarihi 
toplu iş sözleşmesine, İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu 
ve DİSK Genel Başkanı Arzu 
Çerkezoğlu imza attı. 
 İMAMOĞLU: “KÖTÜ 
EKONOMİ YÖNETİMİ BİZİ 
BUGÜNLERE GETİRDİ”

Türkiye’nin, iktidarın 
yanlış politikalarının so-
nucunda zor bir ekonomik 
süreçten geçtiğini vur-
gulayan İmamoğlu, “Her 
yüksek enflasyon dönemin-
de, ekonomik olarak en çok 
zararı ne yazık ki dar gelirli 
vatandaşlarımız ve emekçi 
dostlarımız yaşamıştır. Bu 
dönem yaşadığımız enflas-
yonla ilgili süreç, gerçekten 
ülke tarihinde çok az rastla-
nır derecede vahşi ve büyük 
sıkıntılar yaşatan bir süreci 
önümüze koymuştur. Para-
mız o denli değer kaybetti 
ki, artık cebimizdeki para-
nın, o hepimizin emeğiyle 
kazandığı paramızın bu 
denli değersiz hale düşmesi 
hepimizin canını yakıyor. 
Emek veriyoruz, para kaza-
nıyoruz, cebimize koyuyo-
ruz ama bir işe yaramadığı-
nı görüyoruz. Oysa Türkiye 
Cumhuriyeti olarak, bizler, 
Cumhuriyetimizin yüzüncü 
yılında, dünyada bilimde, 
sanatta, kültürde, üretim-
de, tarımda, her alanda 

dünyanın en üstün başarı-
larına imza atmış bir ülke 
olmayı arzu ederdik” dedi. 
Yaşanan sıkıntıların iktida-
rın beceriksiz yönetiminden 
kaynakladığına dikkat çe-
ken İmamoğlu, “Ülkemizde 
son yıllarda ortaya konulan 
kötü ekonomi yönetimi, 
bizi bugünlere getirmiştir” 
diye konuştu. 
“HAFTALIK ÇALIŞMA 
SÜRESİ 45’TEN 40’A 
DÜŞECEK”

Yaşanan ekonomik zor-
lukların çalışma ve sosyal 
hayat üzerindeki etkileri-
nin her geçen gün daha da 
ağırlaştığının altını çizen 
İmamoğlu, şunları söyledi: 

“İBB grubunda çalışan 
90 bini aşkın çalışanımızın 
içinde bulunduğu bu ülke 
durumunun dışında kalma-
sının mümkün olmadığını 
bilen bir yöneticiyim. Yani 
onlar da bu atmosferden en 
üst seviyede etkilenmekte-
dirler. Bu anlamda sizlerin, 
siz kıymetli hanımefendi-
lerin, beyefendilerin hem 

çalışma şartlarını hem de 
ekonomik durumlarını 
iyileştirmek için yoğun bir 
mesai harcadığınızı bilmeni-
zi isterim. Bütün zorluklara 
rağmen, ülkemizdeki bu 
zorlukların kamu kurum-
larından olan belediyeleri 
en başta gelir-gider dengesi 
açısından çok sıkıntılı koşul-
lara sürüklemesine rağmen, 
bugün Boğaziçi Yönetim A.Ş. 
ve İstanbul Ulaşım A.Ş.'nin 
yaklaşık 6 bin 100 çalışanı 
için toplu iş sözleşmesini 
imzalayacak olmaktan da 
çok keyif duyduğumu belir-
tiyorum. Ekonomik kalem-
lerde varılan anlaşmanın 
yanında, çalışma şartlarına 
ve sosyal hayata dair de bazı 
kazanımları eklediğimizi 
ifade etmek isterim. Bunlar-
dan en önemlisi; dünyadaki 
insani standartlara uyum 
sağlamak açısından, evren-
sel uygulamalar hangi stan-
dartlarda ise onlara erişmek 
adına değerli gördüğümüz, 
haftalık çalışma süresinin 45 
saatten 40 saate indirilmesi 
de mevcut.”

Toplu İş Sözleşmesi 

İBB ve DİSK arasında, 
12 Eylül 1980 darbe-

sinden 42 yıl sonra ilk 
kez toplu iş sözleşmesi 
imzalandı. İBB iştirak-

leri Boğaziçi Yönetim 
ve Ulaşım A.Ş.’de görev 

yapan 6 bin 100 çalı-
şanı ilgilendiren toplu 

iş sözleşmesine DİSK 
Genel Başkanı Arzu 

Çerkezoğlu ile birlikte 
imza attı.  

DİSK Genel Başkanı 
Çerkezoğlu da yaptığı 
konuşmada, “Bizim DİSK 
olarak belediyelerdeki 
örgütlülüğümüz ve var-
lığımız, aynı zamanda 
bu ülkenin geleceğine 
dair, demokrasi mücade-
lesine dair bir mücadele 
yoldaşlığıdır da aynı 
zamanda. O yüzden çok 
önemli, o yüzden çok 
heyecanlıyız. Ve böylesi 
bir süreçte, İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi'nde 
toplu iş sözleşmesinin 
böylesi güzel bir tabloyla 

sonuçlanmasında emeği 
geçen, başta Büyükşehir 
Belediye Başkanımız, 
bütün bürokratlar, bütün 
ekibi, şirketimizin Genel 
Müdürü ve sendikamızın 
Genel Başkanı ve bütün 
yönetici arkadaşlarım 
olmak üzere ve bu söz-
leşmeye emeğiyle kendi 
varlığını ortaya koyan 
tüm işçi arkadaşlarıma, 
mücadele yoldaşlarıma 
DİSK adına bir kez daha 
çok teşekkür ediyorum” 
ifadelerini kullandı. 

ÇERKEZOĞLU: “BELEDİYELERDEKİ VARLIĞIMIZ, 
BİR MÜCADELE YOLDAŞLIĞI AYNI ZAMANDA”

Eyüsultan Belediyesi’nin 
ilçenin en önemli kültürel mirası 
olan 89.192.97 m2’lik tarihi 
Rami Kışlası’nın arazisini trampa 
yoluyla Kültür Bakanlığa satışına 
Cumhuriyet Halk Partisi tepki 
gösterdi. Tarihi koruma alanı 
sayılan arazinin değerinin çok 
altında bir fiyatla hazineye ait 16 
farklı arazi karşılığında trampa 
yöntemiyle Kültür Bakanlığı’na 
satılması için meclisi toplayarak 
yetki isteyen Belediye Başkanı 
Deniz Köken’e  de tepki gösteren 
CHP Meclis üyeleri ‘Bu kadar acele 
etmenizin nedeni nedir?’ diye so-
rarak teklifi ret edeceklerini açık-
ladılar. Tarihi Rami Kışlası’sının 
satışına tepki gösteren CHP Eyüp-
sultan İlçe Başkanlığı kışlanın A 
Kapısı önünde bir basın açıkla-
ması gerçekleştirdi. Açıklamaya 
CHP İstnabul İl Başkan Yardımcısı 
Güler Işıkcevahir, CHP Eyüpsul-
tan İlçe Başkanı Doğan Sarıtaş, 
Eyüpsultan Belediyesi CHP Grup 
Başkanvekili Zülfü Çakar, meclis 
üyeleri Ali Haydar İşkar, Mustafa 
Tüysüz, Sema Balcı, Binali Özgül, 
önceki dönem PM üyesi Dursun 
Bulut ve çok sayıda partili katıldı.
‘RAMİ KIŞLASI TARLA VASFINDA 
DEĞERSİZ TAŞINMAZLARLA 
TRAMPA EDİLECEK’

Basın açıklamasında ilk sözü 
alan CHP Eyüpsultan İlçe Başkanı 
Doğan Sarıtaş, ‘Bugün burada 
toplanmamızın sebebi; Satış Sev-
dası bitmeyen AKP’li Eyüpsultan 
belediye başkanı Deniz Kökenin 
Eyüpsultan ilçesinde, kültürel 
mirasımız olan tarihi Rami Kışla-
sı’nın 89.192,97 m2 yüz ölçüm-
lü taşınmazın köylerdeki tarla 
vasfında değersiz taşınmazlarla 
trampasının meclis gündemine 
sunmasıdır. Bu teklif ile Rami 
Kışlası trampa edilerek, mevcut 
alınacak arsalar da kısa sürede 

satılacaktır. Bir sene sonra Eyüp-
sultan belediyesinin elinde ne 
rami kışlası nede bu taşınmazlar 
kalmayacaktır. Arsalar yandaşlara 
satılarak rant sağlanacak, beklide 
yok pahasına siyasi hesaplar ve 
çıkarlar için alıcılarının bile hazır 
olduğu belediyenin kaynakları 
geçmişte olduğu gibi birilerine 
peşkeş çekilecektir.  Milletimiz-
den gizli yapılan anlaşmaların 
Eyüpsultana yansıması mıdır?
‘BELEDİYE SAHİP ÇIKMALI, SAT-
MAMALI’

Rami Kışlasının piyasa 
değerinin doğruya yakın tespit 
edildiğini ve bu trampa işlemin-
den belediyenin karlı çıkacağını 
ve hatta bu kazancın da kamu 
yararında kullanılacağını varsa-
yalım. Ülkemizde bulunan 900 
ün üzerinde ilçe belediyesinin kaç 
tanesinde böyle tarihi ve büyük 
bir miras vardır? Eyüpsultan Be-
lediyesi Rami Kışlası/nın varlığı 
sayesinde gerek İstanbul’da gerek-
se de Türkiye’de ayrıksı bir güce 
sahiptir. Diğer kamu kurumları 
bu varlığı Belediyemizden talep 
etse bile hangi partiden olduğu 
fark etmeksizin Eyüpsultan halkı 
tarafından seçilmiş yerel yönetim 
bu mirası kıskançlıkla sahiplen-
melidir’ dedi.

Konu ile ilgili CHP Eyüpsultan 
Meclis Gurubu adına söz alan 
Zülfü Çakar ise şu ifadelere yer 
verdi: Bizler CHP’li Meclis üyeleri 
olarak; Eyüpsultan halkının 
hakkını ve hukukunu koruya-
rak, halkı ve tüm kamuoyunu 
doğru bilgilendirerek denet-
leme görevimizi yapıyoruz ve 
yapmaya da devam edeceğiz. 
Meclisi olağanüstü gündem 
ile toplayarak yeni bir gündem 
maddesi oluşturacak kadar acil 
olan durum nedir? Zaten Kışla 
kütüphane olarak Kültür Bakan-
lığı’na 2016 yılında 23 yıllığına 

tahsis edilmişti.
Eyüpsultan halkının özkay-

nağı olan Tarihi Rami Kışla-

sı’nın değeri ölçülemez. Ancak 
bugün gerçek değerinin çok 
altında bir pahayla satılmak is-
tendiğini görüyoruz. Burada en 
önemli nokta Eyüpsultan eski 
belediye binasının bu yöntem 
ile bakanlığa devir edilerek, 
karşılığında alınan arsaların 
kısa bir süre içerisinde AKP 
milletvekillerinin yakınlarına ve 
yine AKP yandaşlarına satıla-
rak ranta dönüştürülmesidir. 
Belediye meclisine gelen bu tek-
lifin gelecekte ne olacağı belli 
olduğundan CHP meclis gurubu 
olarak bunun takipçisi olaca-
ğımızı kamuoyunun bilgisine 
sunarız.  Eyüpsultan Belediye 

Başkanı ve Yöneti-
mini kararını bir kez 
daha gözden geçirme-
ye davet ediyoruz.CHP 
Eyüpsultan Belediye 
Meclisi Grubu ve CHP 
İstanbul İl Başkanlığı 
Kent Hakları izleme 
kurulu olarak gerekli 
itirazlarımızı yapma-
ya devam edeceğiz. 
‘GEREKLİ TÜM 
İTİRAZLARIMIZI 
YAPACAĞIZ’

CHP İstanbul 
İl Başkanlığı Kent 
Hakları İzleme Kurulu 
Üyesi Güler Işıkceva-
hir ise şunları söy-
ledi: Bugüne kadar, 
İstanbul’un İstanbul-
lunun yararına olan, 
haklarını koruyan, 
kentine ve değerleri-
ne sahip çıkan tüm 

planlara ve uygulamalara destek 
verirken, tam tersi plan ve uy-
gulamalara ise kamuoyunun da 
bilgisine sunarak itirazlarımızı 
yaptık ve yapacağız. Ormanları-
mızı, Yeşil alanlarımızı, Doğal 
Sit alanlarımızı, Askeri Alan-
larımızı koruyup, kente çeşitli 
yükler getirecek planlara karşı 
durduk.Bu alanlarımızın yanı 
sıra dünden bize miras, gelecek 
nesillere emanet edeceğimiz ta-
rihi yerlerimizin, tarihi dokusu-
nun korunarak restore edilmesi, 
tarihi yapının birilerine rant 
sağlamak adına yıkılmadan 
korunması konusunda, Galata 
Kulesi ve Divanhane Karakolu bu 

konulara örnek olarak hatırlaya-
cağınız üzere gerekli itirazlarda 
bulunduk.
‘EYÜPSULTAN’NIN KAYNAKLARI 
HEBA EDİLİYOR’

Bugün ise yine tarihi bir ala-
nımız ve kültürel mirasımız olan, 
Eyüpsultan’ımızın göz bebeği, 
tapu kayıtlarında “ Korunması 
gereken kültür varlığı” olarak 
tescilli Tarihi Rami Kışlasının akıl 
almaz derecede bedeli düşürü-
lerek, alel acele üstelik Belediye 
Meclisi tatil olmasına rağmen, 
olağanüstü toplantı çağrısı ile 
TRAMPA yapılmak isteniyor. Bi-
liyoruz ki bu devir işlemi sonrası 
mahsup edilecek yerler, tıpkı 
Eyüpsultan eski belediye binası 
devri ile mahsup karşılığında 
alınıp satılan kamu arsaları, 
kimisi yeşil alanda kalan yerler 
olacak ve maalesef Eyüpsultanın 
kaynakları rant uğruna yok yere 
heba edilecek.
‘HALKIMIZI DEĞERLERİNE SAHİP 
ÇIKACAĞIZ’ 

İktidarın, İstanbul’un tama-
mında, kente artık taşıyama-
yacağı yoğunluk katan, çeşitli 
alanlarda yük ve aksaklık getiren 
imar planlarına olduğu gibi, 
orman alanlarına, yeşil alanlara, 
tarihi yerlere gerek Bakanlık, 
gerekse Belediyeler eli ile yapılan 
bu kıyımlara da itiraz edip, dur 
demeye devam edeceğiz.  Bizler 
CHP İstanbul İl Başkanlığı Kent 
hakları İzleme Kurulu, Eyüp İlçe 
Başkanlığı ve CHP Eyüpsultan Be-
lediye Meclis Grubu olarak, Eyüp-
sultanın, Eyüpsultan Halkının 
Tarihi alanlarına, arazilerine ve 

tüm haklarına sahip çıkacağımızı 
kamuoyuna saygı ile duyururuz.
KÖKEN’DEN CEVAP

Rami Kışlası ile ilgili ola-
ğanüstü toplanan Eyüpsultan 
Belediyesi Meclisi’nde konuşan 
Başkan Deniz Köken önemli açık-
lamalar yaptı.

Köken, “Tek tapu 220 bin met-
rekare, buranın 89 bin metrekare-
si kışladan oluşuyor. Geriye kalan 
yerleri de dışarıdaki bölgeden 
oluşuyor. Bizim kısmi olarak park 
yaptığımız, pazarın kurulduğu 
yerlerin tamamı dışarıda. Önce-
likle çok zor olmasına rağmen iç 
ve dış olarak birbirinden ayırdık 
ve kuruldan da geçirdik. Şu anda 
iki adet tapumuz olmuş oldu. 
Kültür ve Turizm Bakanlığımız 
bize müracaat etti, biz kurum 
olarak müracaat etmedik. 89 bin 
metrekarelik alana yani kışlanın 
iç tarafına talip oldular. Milli Em-
lak üzerinden anlaşmalı oldukları 
yeminli gayrimenkul firmalarıyla 
çalışarak tespit yapıldı ve bir fiyat 
çıktı ortaya. Biz ilk etapta fiyata 
itiraz ettik yükseltildi. Karşılığın-
da aldığımız arsaların değerleri-
nin düşük olduğu söyleniyor fakat 
biz istedik, daha fazla yer elde 
edelim diye. Devamı da olacak, 
karşılığında alacağımız yeni 
arsalar Meclis’e gelecek. Ve orada 
senelerdir duran, ekonomik ola-
rak bize katkı sunmayacak olan 
bir mekanı ekonomiye dönüştü-
rüyoruz. İleriki vadede Eyüpsul-
tan’a ciddi bir mülk kazandırmış 
olduk. Bu bağlamda da bu arsalar 
önemli bir değer katmış olacak 
şehrimize” dedi. 

FİDAN UĞUR- KENT YAŞAM

Tarihi Rami Kışlası
yok pahasına satılıyor

Kültür Bakanlığı’na 23 yıllığına tahsisi yapılan Tarihi Rami Kışlası, bu kez 
haziye ait 16 arazi karşılığında ve değerinin çok altında bir fiyatla aynı 
bakanlığa satılıyor. CHP Eyüpsultan İlçe başkanlığı ilçenin değerlerinin 
belediye tarafından satılmasına tepkisini basın açıklamasıyla duyurdu.
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Cumhuriyet Halk Partisi’nde 
değişim rüzgarları esmeye başladı. 
Yerel kongrelere az bir zaman kal-
mışken başkan adayları da sahneye 
çıkıyor. Her hafta siyasette önemli 
kişilerin ağırlandığı ‘Siyaset 
Yaşam’ programının bu haftaki 
konuğu CHP Başakşehir Meclis 
Üyesi ve CHP Başakşehir İlçe Baş-
kan Aday Adayı Beyzade Kayabaşı 
oldu. Başakşehir’in sorunlarının, 
adaylık sürecine ilişkin gelecek 
planlamaların konuşulduğu prog-
ramda Kayabaşı, çarpıcı açıklama-
larda bulundu. 

Yıllardır iktidarın arka bahçesi 
olan Başakşehir'i kazanmak için 
önce CHP örgütünün değişmesi 
gerektiğini ifade eden Kayabaşı, 
kendini yenilemeyen kadroların, 
yerleşmiş ve güçlenmiş kadroları 
yenemeyeceğini vurguladı. Kaya-
başı, “Başakşehir'i kazanmanın 
anahtarı örgütteki değişimdedir." 
dedi.
“CHP’NİN BAŞAKŞEHİR’DE
OYLARI DÜŞTÜ”

C.K: Başakşehir’deki delege
seçim süreci nasıl geçti? 

B.K: Biz kongre sürecini yerel
seçimlerden sonra bekliyorduk. Fa-
kat, deprem ve cumhurbaşkanlığı 
seçimleri araya girdi. Seçim sonra-
sı hızlı bir şekilde karar alındı. Bu 
kısa süre içinde hem örgüte hem 
de üyeye tanıtmak ilçe başkanları 
için avantaj, yeni adaylar için deza-
vantajdı. Bizim üyelerimizin yüzde 
80 civarı pasif üye konumunda. 
Bizde bu pasif üyeleri kendimize 
tanıtmak için zorlu bir süreç geçir-
dik. Ona rağmen 9 mahallenin 6 
mahallesini biz kazanmış olduk. 

C.K: Siz neden aday oldunuz?
B.K: İlçe örgütü bir değişim 

istiyor. Kongre süreçleri 2 yıl sürer, 

ama 4 yıla denk gelen bir süreç 
oldu. 4 yıl ilçe başkanlığı için uzun 
bir süre. Bir de Başakşehir’de alı-
nan sonuçlar, örgütlenmede yeni 
bir anlayışı istiyor. 

C.K: Sonuçlar sizi neden tat-
min etmedi?  

B.K: Çünkü ilçe örgütünün
içinde bulunduğu bir takım 
problemler var. İlçe başkanımızda 
bunları değerlendiremedi. Kadın 
kolları, gençlik kolları ve hatta 
kendi yöneticileriyle de uyum 
içerisinde çalışmadı. Bunun sonu-
cunda Başakşehir’deki 25 puanda 
olan Cumhuriyet Halk Partisi 
oylarımız 5 tane birleşen partinin 
olmasına rağmen 21,9’a kadar 
geriledi. Almış aldığımız oy 16 ve 
17 civarına kadar düşmüş oldu. Bu 
Başakşehir’de ilçe başkanımızın 
ortaya koyduğu performansının bir 
göstergesidir. 
“PASİF ÜYE KALMAYACAK”

C.K: Kazanırsanız, neler
yapacaksınız?

B.K: İlk olarak örgütte amacına
uygun bir çalışma modeli oluştur-

mamız gerekiyor. Örgütte kimseyi 
ötekileştirmeden, gençlerin ve 
kadınlarımızın çok daha aktif ve 
çoğulcu katılımını sağlayacak 
bir anlayışla geleceğiz. Bu sözde 
kalmayacak. Örgütün içerisinde 
aktif çalışmalarda bulunmayan 
parti üyelerimizi yerel seçimler-
de Başakşehir’i alabilmemiz için 
deneyimleri ve tecrübelerinden 
faydalanarak sürecin içerisine 
dahil edeceğiz. Çünkü başarıyı 
yakalamak örgütümüzle beraber 
çalışmaktan geçer.  
“KESİN KAZANACAĞIZ”

C.K: Söyledikleriniz yapılırsa
Başakşehir Belediyesi kazanıla-
bilir mi?

B.K: Kesinlikle kazanırız. 
Başakşehir AKP’nin kalesi olarak 
gösteriliyor. Ama öyle değil. Kale 
dediğimiz yerler; Kadıköy, Bakır-
köy ve Kartal gibi yerler. Başakşe-
hir’de yüzde 70’lik bir fark yok. 
Cumhurbaşkanı adayımız sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu ve İBB Başka-
nı sayın Ekrem İmamoğlu’nun 
aldığı oy oranları yüzde 45 ve 47 

CHP Başakşehir’e yeni 
nesil yönetim anlayışı

CHP Başakşehir İlçe Baş-
kan aday adayı Beyzade 
Kayabaşı, ‘Siyaset Yaşam’ 
programında Yaşam Med-
ya Yönetim Kurulu Başkanı 
Celal Karaali’ye konuk 
oldu. Karaali’nin adaylık 
süreci, gelecek planlama-
ları ve parti içindeki deği-
şimler hakkındaki soruları 
Kayabaşı cevapladı.

Beyzade
Kayabaşı
Kimdir?

İşletme 
Fakültesini 
bitirerek 25 yıl 
boyunca turizm 
bölümünde iş fa-
aliyetlerim oldu. 
15 yıldır Başak-
şehir’de ikamet 
ediyorum. Bah-
çeşehir'de 6 yıldır 
mahalle birimin-
de görev aldım. 
Başakşehir’de 
CHP Meclis 
üyeliği görevini 
yürütüyorum. 
Artık bölgenin 
sorunlarını 
bildiğim için 
başkanlık süre-
cini başlatarak 
CHP Başakşehir 
İlçe Başkan aday 
adayı oldum.

arasındadır. Eğer Başakşehir’de iyi bir 
adaylaştırma süreci yaşar ve planlı bir 
çalışma yapılırsa yüzde yüz alırız.  

C.K: Başakşehir Belediye Baş-
kanlığı’nı alırız diyebilir misiniz?

B.K: Bu sadece bireysel tercih ve
hedef değil. Bu örgütün ve Cumhu-
riyet Halk Partisi’ne gönül vermiş, 
Başakşehirlilerin hedefi olacak. 2019 
yılında beri yeni yönetimdeki; arsa 
satışları, bütçe açığı ve inşaat alan-
larındaki usulsüzlüklerin ne kadar 
rahatsız olunduğu herkes tarafından 
biliniyor. Yeter ki doğru ergümanlarla 
Başakşehir’deki vatandaşlarımıza 
anlatalım. 

C.K: Üyelere son çağrınız neler?
B.K Yeter ki doğru yönetim

anlayışını benimseyen bir başkanı 
seçerken , Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin geleceğini, örgütün varlığını 
ve başarıya götürecek yöneticilerle 
iradeyi belirlemesi gerekiyor. Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün dediği 
gibi ‘Manevi mirasın, ilim ve akıldır’ 
sözündeki  ‘’akla’’ve ‘’bilime’’ dayalı 
hareket edilirse doğru sonuçların, 
ortaya çıkacağına inancımız tamdır.  
SERKAN HORUZ

CHP Kağıthane İlçe Başkanlı-
ğı’nda düzenlenen ve çok sayıda 
partililin katıldığı adaylık açık-
lamasında mevcut ilçe başkanı 
Cihan İlim Yeşildağ, gerçekleşti-
rilecek kongrede ilçe başkanlına 
aday olduğunu açıkladı. Cum-
huriyet Halk Partisi’ni Türkiye 
ve Kağıthane’de iktidar yapmak 
hedefiya çalışmalarını aralıksız 
sürdürdüklerini belirten Yeşildağ 
sözlerini şöyle sürdürdü; Sevgili 
parti emekçisi yoldaşlarım, yol 
arkadaşlarım, Cumhuriyet Halk 
Partisinin emektar örgütü, sevgili 
ailem, değerli basın emekçileri, 
ilçe başkan adaylığı açıklamamda 
sizlerle birlikte olmaktan onurlu 
ve gururluyum. Genel Başkanımız 
Sayın Kemal Kılıçdaroğlu’nun 
helalleşme şiarıyla çıktığımız bu 
yolda siz sevgili örgütümün katılı-
mını ve katkılarını çok değerliden 
öte hayati bulduğumu belirtmek 
isterim. 
‘Kağıthanemize hizmet 
etmek bizim için onurdur’

Ülkemizin durumu ortada iken 
zor bir göreve talip olduğumuzun 
farkındayız. Ama bu zorluk benim 
örgütümüzün, umudunu daha da 
perçinlemiştir. Büyük bir umutla 
yol çıktık, birlikte yola çıktık. Bir-
likte mücadele edeceğiz. Kimseyi 
kırmadan, kimseyi dökmeden, 
herhangi bir şekilde kimseyi öte-
kileştirmeden tüm Kağıthane’yi 
kucaklayarak onlara demokrasiyi, 
onlara güzelliği onlara huzuru, 

onlara hiç kimsenin bir başkasını 
ötekileştirme hakkının olmadığını 
anlatarak yola çıkacağız.  Dola-
yısıyla bana vereceğiniz benim 
açımdan doğurduğu sorumlulu-
ğun farkındayım. Evet, çalışaca-
ğım, çalışacağız. Evet, mücadele 
edeceğim, mücadele edeceğiz. 
Partimizi Kağıthane’de iktidar 
yapmak ve Kağıthane’ye hizmet 
etmek benim için büyük onurdur, 
büyük gururdur. 
‘Haramilerin saltanatını 
yıkacağız’

Bizim sorumluluğumuz bizden 
sonraki kuşakların da hakkını, 
hukukunu korumaktan geçer. 
Böyle de yapacağız. İşin özeti 
bugün yarışacağız, yarın birlikte 
çalışacağız. Çünkü, Cumhuriyet 
Halk Partisi avukat bürolarında 
kurulan bir parti değil, savaş 
meydanlarında kurulan bir par-
tidir. Bu yüzden her Cumhuriyet 
Halk Partilinin ağır bir görevi ve 
sorumluluğu vardır. Bu ağır görevi 
ve sorumluluğu hep birlikte taşı-
mak zorundayız. Kadını, erkeği, 
yaşlısı, genci, emeklisi, çalışanı 
hepimizin sorumlulukları var ve 
bu sorumlulukları hep birlikte 
yerine getireceğiz. Ülkemizde 
bugün yaşanan rejimin adı tek 
adam rejimi, hanedan rejimi, 
bu düzenin adı da haramilerin 
düzenidir. Haramilerin saltanatı-
nı yıkmadıkça yatağımızda rahat 
uyuyamayacağız, çocuklarımızın 
yüzüne bakamayacağız, geleceğe 

güvenle bakamayacağız. Harami-
lerin saltanatını yıkmak bizim asıl 
görevimizdir. 
‘Partimizi Kağıthane’de 
iktidarla buluşturacağız’

Demokrasiden, özgürlükten, 
insan haklarından yana olan, 
kadın-erkek fırsat eşitliğinden 
taviz vermeyen, hiçbir çocuğun 
yatağa aç girmemesi özlemiyle her 
ailede huzurun olduğu, her ailede, 
her mutfakta bereketin olduğu 
bir Türkiye’yi inşa etmek için yola 
çıkan herkesle beraber olacağız. 
Kavga zamanı değil, ayrışma za-
manı değil, beraber olma zama-
nıdır. Birlikte olma zamanıdır. 
Şimdi yeniden kucaklaşma ve yola 
düşme vaktidir. Kişiliğini sosyal 
demokratlığından alan, kimliğini 
Mustafa Kemal’in ayak izlerinden 
giderek Cumhuriyet değerlerine 
sıkı sıkıya bağlı, Cumhuriyetin 2. 
Yüzyıl vizyonuna uygun nitelikli 
kadroları oluşturup Kağıthane’de 
iktidarla buluşturmak için yeni-
den adayım. Son olarak şunu söy-
lemek isterim ki Cumhuriyet Halk 
Partisi Genel Başkanıyla ve tüm 
kadrolarıyla halkımızın yaşadığı 
sorunların çözümü için aralık-
sız mücadele ederken birilerinin 
oturduğu yerden partimizi dizayn 
etmesine asla izin vermeyeceğiz. 
Hepinize değerli katılımınız için 
teşekkür ediyorum. Yolumuz açık 
olsun. FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Cihan İlim Yeşildağ, ‘Güçlü örgüt güçlü 
Kağıthane için yeniden adayım’ dedi

Cumhuriyet Halk Partisi 
Kağıthane İlçe Başkanı Cihan 
İlim Yeşildağ, ilçe kongresinde 
başkanlığa aday olduğunu 
açıkladı. Partimizi Türkiye ve 
Kağıthane’de iktidar yapmak 
için dün olduğu gibi bugün ve 
gelecekte mücadele etmek-
ten asla vazgeçmeyeceklerini 
belirten Yeşildağ, ‘Başta Genel 
Başkanımız Sayın Kemal Kılıç-
daroğlu olmak üzere partimi-
zin tüm kadroları, vatandaş-
larımızın yaşadıkları sorunlar 
karşısında çözüm üretmek için 
canla başla çalışırken birileri-
nin oturduğu yerde partimizi 
dizayn etmesine asla izin 
vermeyeceğiz’ dedi 
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2019 yerel seçimlerinde 
Güngören Belediye Başkanı, 
Bünyamin Demir olmuştu. 
Demir, göreve geldikten sonra 
sosyal medyayı etkin bir şekilde 
kullanmaya başladı. Demir’in 
sempatik ve samimi hallerini 
yansıttığı videolar dikkat çekti. 
‘İNFLUNCER BAŞKAN’

Güngören’in en küçük ilçe 
konumda olması Demir’in 
büyük popülerlikte sınırları 
zorlamasına engel olamadı. 
Demir, sosyal medyada 20 mil-
yon izlenme ve 477 bin takipçi 
sayılarına ulaşarak rekorları alt 
üst etti. Demir için ‘İnfluncer 
Başkan’ yakıştırmaları yapılma-
ya başlandı. 

Demir’in birçok paylaşı-
mında oluşturduğu ‘İyi başkan’ 
imajı muhalif ve iktidar fark 
etmeksizin tüm vatandaşlardan 
tam not aldı.
AK PARTİ’NİN GÜÇLÜ ADAYLARI 
ARASINDAN SİVRİLİYOR

Yaklaşan yerel seçimler 
nedeniyle AK Parti’nin İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi adayları 
merak konusu. İstanbul için 
konuşulan isimler; Esenler 
Belediye Başkanı Tevfik Gök-
su, AK Parti İstanbul 1. Bölge 
Milletvekili Murat Kurum, Ak 

Parti 2. Bölge Milletvekili Süley-
man Soylu ve Bağcılar Belediye 
Başkanı Abdullah Özdemir olsa 
da vatandaşların sempatisini 
kazanan Bünyamin Demir de 
güçlü adaylar arasında yerini 
aldı. Birçok vatandaş Demir’in 

İBB seçimlerinde aday olmasını 
istiyor. 
BÜNYAMİN DEMİR KİMDİR?

Bünyamin Demir, 1982'de İs-
tanbul'da doğdu. Aslen Trabzon 
Akçaabatlı olan Demir, eğitim 
hayatına Almanya’da başla-
dı. Ortaokul ve lise eğitimini 
Güngören Anadolu İmam-Ha-
tip Lisesi’nde sürdüren Demir, 
okulun ilk mezunları arasında 
yer almıştır. 2004 yılında Haliç 
Üniversitesi Mimarlık Bölü-
mü’nden mezun olarak serbest 
mimarlık yapmaya başlamıştır. 
Marmara Üniversitesi İktisat 
Anabilim Dalı altında yürüttüğü 
lisansüstü eğitimi neticesinde 
2006 yılında yüksek lisans, 2010 
yılında doktora derecesi aldı. 
Demir, AK Parti’nin kurulu-
şundan beri farklı kademelerde 
görevlerde bulundu. SÜLEYMAN 
ÇAY/KENT YAŞAM

İnfluencer 
Belediye Başkanı 

İBB’ye göz kırpıyor
Güngören Belediye Başkanı Bünyamin Demir, sosyal medyada payla-
şımlarıyla milyonları aşan yerel belediye başkanlarından biri oldu.

TİP Esenyurt İlçe Başkan-
lığı ve Esenyurt Kent Konse-
yi, son zamanlarda Esen-
yurt’ta yaşanan cinayetlere 
ilişkin bir basın açıklaması 
gerçekleştirdi. 

Esenyurt'ta tekel bayii 
cinayeti sonrası güvenlik ön-
lemleri tartışılmaya başlan-
dı. Esenyurt'un suç bölgesi 
olarak anılmasına karşın ise 
halk tepki gösteriyor. Tür-
kiye İşçi Partisi ve Esenyurt 
Kent Konseyi ayrı günler-
de kronik sorunlar olan; 
cinayetlerin Esenyurt'u kötü 
göstermesi, silah satışının 
artması, uyuşturucu kulla-
nım oranının yükselmesi, 
çarpık yapılaşma ve göçmen 
sorunlarını konu aldığı ba-
sın açıklaması düzenledi. 
"SİLAHLANMA ARTTI"

Esenyurt Kent Konseyi 
Başkanı Hanifi Çelik, STK 
ve siyasi temsilcilerin basın 
açıklamasına gelmesinin 
önemine değindi. Çelik’in 
ardından Cumhuriyet 
Meydan’ında yapılan basın 
açıklamasında öne çıkan 
konulardan biri de silah-
lanmadaki artış olurken, 
“İlçemizde en önemli 
sorunlardan biri, belki de en 
önemlisi uyuşturucu ticareti 
ve kullanımın yaygınlaşma-
sıdır. Uyuşturucu kullanım 
yaşı 9-10'lara kadar düştü.
Basına yansıyan şiddet olay-
larında en çok dikkat çeken 
hususlardan biri de bireysel 
silahlanmanın yaygınlığı-

dır. Hangi nedenle olursa ol-
sun bireysel silahlanmanın 
önlenmesi gerekmektedir. 
Ancak oluşturulan Esenyurt 
algısının da bir sonucu ola-
rak gerek korunma içgüdü-
süyle gerek suça karışan şa-
hıslar güç göstergesi olarak 
silahlanmaktadır. Özellikle 
son yaşanan tekel bayisi ola-
yında olaya karışan herkesin 
silahlı olduğu görülmekte-
dir. Esenyurt Kent Konseyi, 
tüm bileşenleri ile kentin so-
runları ve bunların çözümü 
hususunda üzerine düşeni 
yapmaya hazırdır.” ifadeleri 
de yer aldı.  
“ESENYURT’UN ÇETE SORU-
NU ZENGİNLEŞTİ”

Esenyurt Üniversitesi’nin 
önündeki Tabela Meydanı’n-
da Türkiye İşçi Partisi İlçe 
Başkanlığı bir basın açıkla-
ması yaptı. Basın metninde 
dikkat çeken konulardan biri 
ise Esenyurt’taki şiddetin 
sorunlarının nedeni oldu. 
Basın açıklamasında dikkat 

çeken yerler şu şekilde;  
“İlçemiz Esenyurt, 15 

günlük zaman diliminde üç 
farklı şiddet olayıyla ülke 
gündemine oturmuştur. 
Peki sokaklarımızı bu kadar 
güvensiz hale getiren nedir? 
Geçmişten günümüze  Em-
niyet birimlerini toplumu 
sindirecek şekilde dizayn 
edenler, rant elde etmek 
için kontrolsüzce yapılan bir 
katta 50 dairenin bulun-
duğu çarpık kentleşme, 
artan enflasyon, işsizlik ve 
en önemlisi mafyalaşma!! 
Devletin üst kademelerine 
getirilen ve mafya ile derin 
bağlantıları olan yetkililer 
Esenyurt’ta bulunan çete 
liderleri, baronlarla gizli 
kapaklı iş ortaklıkları yapa-
rak şiddete ve uyuşturucuya 
kapı açmış, yıllarca  haksız 
yere zenginleşmişlerdir. 
Esenyurt sokaklarında  erkek 
şiddeti mesrulastırılmış, 
normalleşmiştir.” açıklama-
sı yapıldı. SERKAN HORUZ

Esenyurt’ta yaşanan 
cinayetlere ortak tepki 

n Mobilya Marangoz 
Ustaları 
n Demirci ustaları 
n Elektrik ustaları 
n Tabela ustaları 
n Mimar alınacaktır
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Sosyal belediyecilik anlayıştan ödün vermeyen 
Küçükçekmece Belediyesi, gençlere yönelik örnek bir 
projeye daha imza attı. Sanattan, spora, eğitimden, 
sosyal yaşama pek çok alanda hizmet verecek olan 
gençlik merkezi, teknolojik alanıyla da geleceğin 
Küçükçekmece’sini şekillendirecek. Küçükçekmece 
Belediyesi Gençlik Merkezi’nin resmi açılışı Belediye 
Başkanı Kemal Çebi’nin katılımıyla gerçekleştirildi. 
Küçükçekmece’nin en genç mekânı ‘Gençlik Merkezi 
Halkalı Merkez Mahallesi’nde hizmete başladı. Kemal 
Çebi dışında açılışa; meclis üyeleri, siyasi parti tem-
silcileri, STK temsilcileri, muhtarlarda ve kalabalık 
mahalle halkı katıldı.
ÇEBİ: GENÇLERE SEÇİMDE VERDİĞİM 
SÖZÜMÜ GERÇEKLEŞTİRDİM

Gençlik Merkezi’nin açılışını Küçükçekmecelilerle 
birlikte gerçekleştiren Başkan Çebi, gençlerin yete-
nekleri ve eğitimleri doğrultusunda desteklenmesinin 
önemine dikkat çektiği konuşmasında, “Bu güzel mer-
kezin açılmasından dolayı çok heyecanlıyım. Gençlere 
çok inanıyorum, onlarla ilgili pek çok çalışmayı hayata 
geçirmeye çalışıyorum. Benim seçim bildirilerimden 
bir kısmı gençler, kadınlar, kültür, eğitim, spor ve 
sanatla ilgili projelerdi. Bunlar bizim hayallerimizdi. 
O projeleri hayata geçirmenin mutluluğunu yaşıyo-
rum. Buralardan tasarruf etmedik. Bu bina da eğitim, 
bilim, spor ve sanatı tek bir merkezde toplamanın bir 
çalışmasıdır. Emeği geçen tüm çalışma arkadaşlarıma 
teşekkür ediyorum. Sosyal belediyecilik anlayışıyla 
çalışmalarımızı sürdürmeye devam edeceğiz” diye 
konuştu.
ÇEBİ’NİN GENÇLERLE VR GÖZLÜK DENEYİMİ 

Çebi, merkezi gençlerle birlikte gezerek, bilim ve 
teknoloji sınıflarında incelemelerde bulundu. Çebi’nin 
teknoloji sınıfında yeni nesil VR gözlük deneyimin-
deki tatlı anlar ise yüzleri güldürdü. Çebi, son olarak 
gençlerle birlikte Belediye’nin annelerinin el emeği 
kurabiyelerini yedi.
İSTANBULLU’YA ÜCRETSİZ HİZMET VERECEK

İstanbul Kalkınma Ajansı 
desteği ile açılan merkez, fitness 
ve pilates salonundan, atölyelere; 
söyleşi salonlarından, çok amaçlı 
ders çalışma alanlarına ve kütüp-
haneye kadar pek çok noktada 
gençlere ücretsiz hizmet verecek. 
Merkezdeki eğitim bölümünden 
15-30 yaş aralığı gençler, spor
bölümünden ise 18-50 yaş grubu 
vatandaşlar yararlanabilecek. 
Gençlik Merkezi üyelerine, spor 
faaliyetlerinin yanı sıra diyetis-
yen desteği de verilecek.  Gençlik 
Merkezi, 295 m2 alanda Halkalı 
Merkez Mahallesi, Osman Gazi 
Caddesi’nde inşa edildi. Merkezde
eğitim sınıflarının yanı sıra 106 
kişilik büyük bir kütüphane de 
bulunmaktadır. Üniversite sınav-
larına hazırlanacak öğrencilere 
derslerin verildiği eğitim sınıfları 
ile bilişim sınıfları da merkezin 
sunduğu hizmetlerdendir. 

En üst katta dinleme alan-
ları bulunan gençlik merkezine 

Üye olmak isteyenler kayıtlarını bizzat merkezden,  
kimlik fotokopisi ve 1 adet fotoğrafla gerçekleştirebi-
lecek. Gençlik Merkezi’ndeki faaliyetlerle ilgili 444 4 
360/7996 numaralı telefondan ayrıntılı bilgi edinile-
bilir. 

Gençlik Merkezi Yapı engelli vatandaşlarımızın 
kullanımına göre tasarlanmıştır.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmece’ye dört dörtlük

‘Gençlik Merkezi’
Küçükçekmece 

Belediyesi, gençlere 
sanattan, spora, eğitim-

den, sosyal yaşama pek çok 
alanda hizmet verecek olan 

gençlik merkezinin açılı-
şını gerçekleştirdi.

Küçükçekmece Belediyesi 
Gençlik Merkezi Proje koordi-
natörü Özgür Oral, Yeni eğitim 
kalitesine değinirken, “her 
yaş içerisinde yaratıcı eğitimi 
gözeterek eğitimdeki kaliteyi 
artırmayı hedefliyoruz. Yeni 
nesil eğitimlerle gençlerimizi 
geleceğe umutla hazırlıyoruz. 
Belediyemizin katkıları için de 
ayrıca teşekkür ederiz.” dedi.

ORAL: EĞİTİMDEKİ 
KALİTE ARTACAK

Küçükçekmece Belediyesi 
Gençlik Merkezi Proje 

koordinatörü Özgür Oral

Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi


